

បន្ទាប់ពីព្រះយេស៊ូវបានយាង មក និង បានត្រាស់ហៅ

 គម្ពីរហេស៊ែលឡូយ៉ូហានជំពូកទី១១ចាប់ផ្តើមជាមួយនឹងខទី១៨ខ្ញុំនិងអានជូន។

រីឯភូមិបេថានីនោះនៅជិតក្រុងយេរូសាឡឹមប្រហែលជា៣គីឡូម៉ែត្រ
ទេ ហើយមានពួកសាសន៍យូដាជាច្រើនបានមកដើម្បីជួយកំសាន្តទុក្ខ
នាងម៉ាថានឹងម៉ារពីដំណើរបួនស្លាប់។

កាលម៉ាថាបានឮថាព្រះយេស៊ូយាងមកហើយនោះនាងក៏ទៅទទួល
ទ្រង់តែម៉ារអង្គុយនៅឯផ្ទះ។ កាលម៉ាថាទទួលព្រះយេស៊ូថាព្រះអម្ចាស់
អើយបើសិនជាទ្រង់បានគង់នៅទីនេះនោះបួនខ្ញុំម្ចាស់មិនបានស្លាប់
ទេ។

ប៉ុន្តែឥឡូវនេះនាងខ្ញុំដឹងថាបើលោកសុំអ្វីពី...ព្រះជាម្ចាស់ក៏ដោយ
ព្រះអង្គមុខជានឹងប្រទានអោយមិនខាន។

ព្រះយេស៊ូមានព្រះបន្ទូលទៅនាងថាបួននាងនឹងរស់ឡើង។

នាងទូលទៅព្រះអង្គវិញថានាងខ្ញុំដឹងហើយ នៅថ្ងៃចុងក្រោយបំផុត
កាលណាមនុស្សស្លាប់នឹងរស់ឡើងវិញ បួននាងខ្ញុំក៏នឹងរស់ឡើងវិញ
ដែរ។

ព្រះយេស៊ូមានព្រះបន្ទូលទៅនាងថា "ខ្ញុំហ្នឹងហើយដែលប្រោស
មនុស្សអោយរស់ឡើងវិញ...ខ្ញុំនឹងផ្តល់អោយគេមានជីវិត។"

អ្នកណាជឿលើខ្ញុំ ទោះបីស្លាប់ទៅហើយក៏ដោយ ក៏នឹងបានរស់
ជាមិនខាន។ រីឯអស់អ្នកដែលកំពុងតែមានជីវិតនៅរស់ ហើយជឿលើខ្ញុំ
មិនស្លាប់សោះឡើយ តើនាងជឿសេចក្តីនេះឬទេ?។"

នាងម៉ាថាទូលព្រះអង្គថា "បពិត្រព្រះអម្ចាស់! ខ្ញុំម្ចាស់ជឿថា ព្រះអង្គ

ពិតជាព្រះគ្រីស្ទ ជាព្រះបុត្រារបស់ព្រះជាម្ចាស់ ហើយពិតជាព្រះអង្គ
ដែលត្រូវយាងមកក្នុងពិភពលោកនេះមែន!។"

នាងម៉ាថានិយាយដូច្នោះហើយ ក៏ចេញទៅហៅនាងម៉ារីជាប្អូនដោយស្ងាត់ៗថា “ព្រះគ្រូយាងមកដល់ហើយ ព្រះអង្គហៅប្អូនឯង។”

2 សូមយើងទាំងអស់គ្នាអធិស្ឋាន ឱព្រះវរបិតាដែលគង់នៅ ស្ថានសួគ៌អើយ សូមដាក់ព្រះបន្ទូលទាំងនោះនៅក្នុងដួងចិត្តរបស់យើងនៅយប់នេះដូចដែលយើងបានរង់ចាំទ្រង់ឥឡូវនេះ។ ព្រះបន្ទូលទ្រង់ អ្នកបំរើទ្រង់ និងអត្ថបទទ្រង់ គ្រប់ការអធិស្ឋានទាំងអស់សូមថ្វាយទៅកាន់ទ្រង់នៅក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូគ្រីស្ទអាម៉ែន។

សូមអញ្ជើញ អង្គុយចុះ។

3 បំណងរបស់ខ្ញុំក្នុងការមកទីនេះ គឺដើម្បីព្យាយាមជួយដល់ប្រជាជន របស់ព្រះ។ មិនគ្រាន់តែអធិស្ឋាន និងដាក់ដៃអធិស្ឋាន លើអ្នកមានជំងឺទេ ប៉ុន្តែពួកគេអាចទទួលស្គាល់ ព្រះយេស៊ូគ្រីស្ទ ជាព្រះនៅ ក្នុងចំណោម យើងដែលជាព្រះរាជបុត្រានៃព្រះ នៅក្នុង ចំណោមយើង។ យើងនឹងអធិប្បាយ ពីប្រធានបទនេះនៅយប់នេះ បន្ទាប់ពីព្រះយេស៊ូបានយាងមកនិងបានត្រាស់ហៅ។

4 ឥឡូវនៅពេលនេះដែលយើងកំពុងតែនិយាយ វាគឺជាពេល វេលាដ៏ ក្រៀមក្រំខ្លាំងណាស់។ ប្រសិនបើអ្នកធ្លាប់បានអានរឿង នៅក្នុងជីវិតរបស់ព្រះអម្ចាស់ នៃយើងនោះយើងនឹងឃើញថា ទ្រង់ជាមិត្ត យ៉ាងអស្ចារ្យចំពោះក្មេងប្រុសនេះគឺឡាសារ។ គាត់បាន...បន្ទាប់ពីចេញឆ្ងាយពីលោកយ៉ូសែប ឬក៏ទ្រង់បានចាកចេញហើយបានមករស់នៅជាមួយនឹងនាងម៉ាថា ម៉ារី ហើយនឹង លោកឡាសារ។ ហើយពួកគេត្រូវជាមិត្តភក្តិ ស្និទ្ធស្នាល។ ពួកគេមាន...ទ្រង់ដូចជាគ្រូគង្វាលម្នាក់សម្រាប់ពួកគេ ជា—មិត្តភក្តិពិតប្រាកដ។ ហើយបានធ្វើអារម្មណ៍ដើម្បី ថ្វាយទ្រង់ អារម្មណ៍ដើម្បីពាក់ ខ្ញុំជឿ ហើយវាជាអារម្មណ៍ ដែលមិនមានស្នាមថ្លើរ។ ហើយបន្ទាប់មកពួកគេ បានធ្វើរូបរាងសម្រាប់ ទ្រង់ដោយសារពួកគេបានជឿលើទ្រង់។ នោះគឺជាពួកគេហើយ—ដែល បានជឿនិងបាន ឃើញការនោះ។ ពួកគេបានចាកចេញពីព្រះវិហារ ដើម្បីដើរ តាមទ្រង់។ ហើយនោះគឺជារឿង មួយដ៏អស្ចារ្យនៅក្នុងថ្ងៃនោះដែលសូម្បីតែការដាក់ទោស ដែលអាចនាំទៅ រកសេចក្តីស្លាប់ ក៏ដោយ—ក៏អាចចាកចេញពី សេចក្តីស្លាប់ នេះបានដែរ។

5 ប៉ុន្តែព្រះយេស៊ូម្នាក់នេះកំពុងតែទៅជុំវិញ ដែលពួកគេបានអះអាងថា កំពុងការបំបែកក្រុមជំនុំរបស់ពួកគេ និងនិយាយអាក្រក់ពី បូជាចារ្យ របស់ពួកគេ ហើយ

—និងការផ្សេងៗទៀត ពួកគេយល់ថា ទ្រង់បាន—ទ្រង់បានធ្វើឲ្យមានរបួសយ៉ាងធ្ងន់ដល់ពួកគេ។ ហើយ—ហើយព្រមទាំងចោទប្រកាន់ទ្រង់ចង់កាត់ទ្រង់—ចេញពីសាលាប្រជុំផង។ ហើយប្រសិនបើអ្នកកាត់ចេញពីក្រុមជំនុំ ពួកគេ—គិតថាអ្នកមិនមាន—មិនមានឱកាសសម្រាប់ការប្រោសលោះទេ។ ប្រសិនបើអ្នកមិនមែនជាកម្មសិទ្ធិទៅ នឹងនិកាយណាមួយ ដូចជា ពួកជារីស៊ី ពួកសាខូស៊ី ឬក៏អ្វីមួយ និងមិនមានការ ប្រោសលោះ នោះទេ ប្រសិនបើអ្នក ស្ថិតនៅខាងក្រៅពីអ្វីទាំងអស់នេះ។ ហើយ ប្រសិនបើពួក គេមានសិទ្ធិ មានកូនសោ ហើយពួកគេអាចដេញអ្នក ចេញបាន ប្រសិនបើពួកគេចង់ធ្វើ។ នោះគឺជាការនិយាយរបស់ពួកគេផ្ទាល់។ ព្រះយេស៊ូវ ទ្រង់មានបន្ទូលថាចូលកុំឆ្ងល់ឡើយ “ដោយសារប្រពៃណីរបស់អ្នកបានធ្វើឲ្យព្រះ បន្ទូលរបស់ ព្រះមិនមានឥទ្ធិពល។” ឃើញទេ?

6 ហើយឥឡូវនេះវាក៏បានកើតឡើងម្តងទៀត ព្រោះយើងទាំង អស់គ្នាដឹងថាវាជាប្រវត្តិសាស្ត្រដែលកើតមានឡើង ជាញឹកញាប់ដោយ ខ្លួនឯង។ ហើយវា—គួរឲ្យសោកស្តាយណាស់ក្នុងការ និយាយប៉ុន្តែវាជាការព្យាករណ៍ត្រូវតែកើតមាន ឡើងម្តងទៀត ពិតមែន។

យើងយល់ឃើញថា ព្រះយេស៊ូវដូចជាមិនសូវមានព្រះហឫទ័យល្អសោះ។

7 ជាច្រើនដងមនុស្សចង់វិនិច្ឆ័យមនុស្សណាម្នាក់ ដែលមិនយល់ស្របជាមួយពួកគេ។ យើងមិនត្រូវធ្វើបែបនោះឡើយ។ យើងអាចមិនយល់ ស្របជា មួយនរណាម្នាក់តែត្រូវតែមានមិត្តភាព។ ប្រសិនបើ ខ្ញុំមិនយល់ស្របជាមួយនឹងនរណាម្នាក់ គឺនៅតែស្រឡាញ់ មនុស្សម្នាក់នោះ ហើយនឹងអធិស្ឋាន សម្រាប់ម្នាក់នោះហើយការមិនស្រប...ជាមួយមនុស្សម្នាក់នោះ ផ្អែកទៅលើមូលដ្ឋានគ្រឹះនៃបទគម្ពីរនិងសម្រាប់ការ យល់ដឹងដ៏ល្អប្រសើរជាងមុន បន្ទាប់មក ខ្ញុំនឹងមិននិយាយអ្វីទៅកាន់មនុស្សម្នាក់នោះឡើយ។ ខ្ញុំតែងតែ មិនយល់ស្រប ជាមួយគាត់ជាមិត្តភាព ដោយព្រោះខ្ញុំស្រឡាញ់គាត់ ហើយ ខ្ញុំ—ខ្ញុំមិនចង់ឲ្យគាត់បាត់បង់ឡើយ។ ហើយមនុស្សម្នាក់នោះគួរតែធ្វើរឿង ដូចគ្នាជាមួយនឹងខ្ញុំដែរ យើងមិនចង់បាត់បង់នោះឡើយ។ ហើយយើង ត្រូវតែផ្តោតគំនិត របស់យើង លើអ្វីដែលព្រះបន្ទូលបាន ចែងនៅក្នុងព្រះគម្ពីរ។ សូមឲ្យព្រះបន្ទូលនោះជាសេចក្តីពិត។ មិនមែនជាសាសនារបស់យើង ឬអ្វីដែលជាគំនិត របស់យើងនោះទេ ប៉ុន្តែជាអ្វី

ដែលទ្រង់បានមានព្រះបន្ទូល មិនមានការបកស្រាយឯកជនណាមួយឡើយ តែ ជាអ្វីដែលព្រះបន្ទូលបានចែងមក។

8 នៅយប់មួយខ្ញុំបានធ្វើរឿងមួយ ហើយវាហាក់ដូចជារឿងដ៏ប្រមាថ ខ្ញុំជឿថា វាជាម៉ោងអាហារពេលព្រឹកជាមួយពន្ធការីនៅព្រឹកមួយផ្សេង ទៀត។ ខ្ញុំបានដាក់ ព្រះយេស៊ូនៅលើការវិនិច្ឆ័យមួយ។ ខ្ញុំបាននិយាយថា “ដូចដែល ពួកគេបានធ្វើ នោះ ដូច្នោះជាអ្វីដែលពួកគេបានធ្វើនាពេលបច្ចុប្បន្ននេះដែរ។” ប្រហែលវាជាការល្អ ប្រសិនបើខ្ញុំធ្វើ រឿងនោះ ឡើងវិញម្តងទៀតនាពេលបច្ចុប្បន្ន ប្រសិនបើយើងមាន ពេល។ ឥឡូវនេះ ខ្ញុំបាននិយាយថាថ្ងៃនេះយើងបានឃើញ...

9 នៅក្នុងកំណែទម្រង់របស់លោកលូធើ(Luther) លោកបានស្ថិត នៅក្នុងពេល នោះ លោកបាននិយាយថាមនុស្សសុច្ឆរិតដោយសេចក្តី ជំនឿ។ “អស់អ្នកដែល ជឿគេនឹងមានវា។” ប៉ុន្តែយើង បានរកឃើញថា មនុស្សជាច្រើននិយាយថាជឿតែ មិនទទួលបានវា។

10 នៅក្នុងថ្ងៃរបស់—លោកចនវ៉េស្តី (John Wesley) ប្រសិនបើពួក គេទទួល បានការប្រទានពរជាលើកទីពីរ ពួកគេហៅវាថាជាការលាងសម្អាត លាងសម្អាត ទាំងស្រុងពួកគេបានទទួលការសប្បាយរីករាយនិង ស្រែកឡើង។ “មនុស្សគ្រប់គ្នា នាំគ្នាស្រែកឡើងថាបានទទួលការទាំងនេះ។” ប៉ុន្តែពួកគេបានរកឃើញថា ពួកគេ មិន បានទទួលវាទេ។ ពួកគេជាច្រើននាក់បានស្រែកឡើង តែមិនបាន ទទួលនូវ សេចក្តីទាំងនេះឡើយ។

11 នៅថ្ងៃនៃបុណ្យទីហាសិបពួកគេបាននិយាយថា “ឥឡូវនេះការស្តារ ឡើងវិញ នៃអំណោយទានបានមកដល់ហើយគឺបុណ្យជ្រមុជនៃព្រះវិញ្ញាណ។ អ្នកដែល និយាយភាសាដទៃ បានទទួលវាហើយ។” យើងបានរកឃើញថាអ្នកដែល និយាយភាសាចំឡែក ជាច្រើនហើយមិនបានទទួលពិធីជ្រមុជព្រះវិញ្ញាណទេ។

12 ដូច្នោះពួកគេនិយាយថា “ជាការប្រសើរណាស់ផលផ្លែនៃ ព្រះវិញ្ញាណ នោះ ហើយគឺជាអ្វីដែលជាផលរបស់វា។” អូ ទេមិនមែនជា ផលផ្លែរបស់ ព្រះវិញ្ញាណ ទេ។ គ្រិស្តានបែបវិទ្យាសាស្ត្រនិយាយថាកន្លែងណាដែល...ពេញដោយសេចក្តី ស្រឡាញ់គឺជាផលផ្លែនៃព្រះវិញ្ញាណ។ បន្ទាប់មក ពួកគេ មានសេចក្តីស្រឡាញ់ លើសគេ ហើយបានបដិសេធភាពជា ព្រះនៃព្រះយេស៊ូគ្រិស្តគ្រាន់តែ ហៅទ្រង់ថា

ជាព្យាករណ៍មួយ ឬហៅថាគ្រាន់តែជាមនុស្សធម្មតាម្នាក់ប៉ុណ្ណោះ។ ឃើញទេ? ដូច្នោះ វាមិនមែនបែបនោះទេ។

13 សូមឲ្យខ្ញុំសួរសំណួរអ្នកមួយនាទីប៉ុណ្ណោះ។ សូមឲ្យ ព្រះយេស៊ូ គង់នៅលើ ការវិនិច្ឆ័យ។ ហើយព្រះជាម្ចាស់សូមបានអត់ ទោសឲ្យខ្ញុំសម្រាប់ សេចក្តីថ្លែងពី មេរៀននេះ ប៉ុន្តែខ្ញុំនឹងក្លាយជាអ្នកប្រឆាំងនឹងទ្រង់សម្រាប់រយៈ ពេលតែមួយនាទី គ្រាន់តែដើម្បីនាំអ្នកទៅ កាន់ពន្លឺ។ ឃើញទេ?

14 “ឥឡូវនេះខ្ញុំមានអ្នករាល់គ្នានៅយប់នេះខ្ញុំកំពុងតែនិយាយទៅកាន់អ្នក ទាំងអស់គ្នា។ ខ្ញុំ...” (បានត្រឡប់មកវិញនៅថ្ងៃ មួយ ពេលដែលព្រះ យេស៊ូ ជាអ្នកភូមិណសាវីតគង់នៅលើផែនដី។) “ខ្ញុំមករកអ្នក និងដើម្បីជំរុញដក ញែក ជាមួយអ្នកប្រឆាំងនឹងអ្នកដែលដើរតាម ព្រះយេស៊ូជាអ្នកភូមិណសាវីត។ ឥឡូវនេះយើងទាំងអស់គ្នាដឹងថា ព្រះជាសេចក្តីស្រឡាញ់។ ព្រះគម្ពីរបានចែង។ ឥឡូវ សេចក្តីស្រឡាញ់ព្រះវិញ្ញាណអត់ធ្មត់ ចិត្តស្ងួតបូត ការអត់ធ្មត់ ការបន្ទាបខ្លួន និងការជាច្រើនទៀត ហើយនិង សេចក្តីស្រឡាញ់។ ឥឡូវនេះខ្ញុំចង់សួរអ្នកពីការ មួយ។ យើងនឹងចូលទៅយកអ្វី—អ្វីដែល យើងដឹងពីគ្រីស្ទាន។”

15 “ចូរមើលពីបូជាចារ្យដំបូងរបស់អ្នក។ ដីតា—ដីតា—ដីតា—ដីតាទូតរបស់ គាត់គឺជាសង្ឃ។ គាត់ត្រូវតែកើតនៅក្នុងវង្សត្រកូលនៃក្រុមលេវីដើម្បីបាន ក្លាយជា សង្ឃ។ យើង រកឃើញថាឥឡូវនេះគាត់មិនមានជីវិតជា យុវជនដូចជា ជីវិតរបស់ អ្នកទាំងអស់គ្នានោះឡើយ។ តើគាត់ធ្វើយ៉ាងដូចម្តេច? គាត់បានលះបង់ខ្លួនរបស់ គាត់ គាត់នៅ ទីនោះដើម្បីសិក្សាពី ព្រះបន្ទូល របស់ព្រះជាម្ចាស់។ គាត់បាន សិក្សាការ អស់ទាំងនេះទាំងថ្ងៃទាំងយប់ ទាំងថ្ងៃទាំងយប់ ត្រូវចេះគ្រប់អក្សរ គ្រប់ ព្រះបន្ទូល ទាំងអស់នៅលើក្រាំងនោះ។ គាត់ត្រូវតែចេះចេញពីចិត្ត។ គាត់—គាត់ គ្រាន់តែជាអ្វីមួយដែលគាត់ត្រូវតែដឹង។

16 “ហើយបន្ទាប់មកក្រៅពីនោះ នៅពេលដែលឪពុកនិងម្តាយរបស់អ្នក បាន រៀប ការ តើអ្នកណាជឿផ្តុំឲ្យពួកគាត់ជាប្តីនិងប្រពន្ធ? បូជាចារ្យចាស់របស់អ្នក។ តើអ្នកណាបានមកកាន់ឪពុករបស់អ្នក នៅពេលដែល គាត់មានត្រូវការហើយ បានជំពាក់ លុយមួយចំនួននៅពេលគាត់ធ្វើចម្ការរបស់គាត់ ហើយអ្នកខ្ចីប្រាក់ នឹងរឹបអូសយកចម្ការនោះ? តើនរណានៅក្បែរគាត់? បូជាចារ្យរបស់អ្នក។ តើ អ្នកណានៅក្បែរម្តាយរបស់អ្នក នៅក្នុងបន្ទប់នៅពេលដែលគាត់បានផ្តល់កំណើត

ដល់អ្នក? ជាបូជាចារ្យដំបូង។ តើនរណាមកចំពោះអ្នក នៅពេលដែលអ្នកឈឺ នឹងត្រូវការអ្នកជួយ? បូជាចារ្យចាស់របស់អ្នក តើអ្នកណាគឺជាអ្នកប្រទានពរដល់ អ្នក និង បានថ្វាយខ្លួនអ្នកទៅកាន់ព្រះជាម្ចាស់ហើយធ្វើពិធីកាត់ស្បែកអ្នកនៅ ថ្ងៃទីប្រាំបី? ជាបូជាចារ្យដំបូងរបស់អ្នក។ នៅពេលដែលឪពុក និងម្តាយរបស់អ្នក រៀបនឹងលែងលះគ្នា អ្នកណាដែល បានផ្សះផ្សារពួកគេឲ្យត្រឡប់មកវិញ និងឲ្យ ពួកគេរួបរួមជាមួយ គ្នាឡើងវិញ? ជាបូជាចារ្យដំបូងរបស់អ្នក នៅពេលដែលមាន បញ្ហាជាមួយ នឹងអ្នកជិតខាងរបស់អ្នកតើអ្នកណាយកចិត្តទុកដាក់ពីបញ្ហានេះ? ជាបូជាចារ្យដំបូងរបស់អ្នក។ ជាការពិតណាស់។

17 “ឥឡូវបូជាចារ្យដំបូងរបស់អ្នកត្រូវបានស្គាល់ដោយព្រះគម្ពីរបាន ចែងថា ព្រះ សព្វព្រះប្រទ័យនឹងយញ្ញបូជាជាកូនចៀម។ មនុស្សភាគ ច្រើនជា អ្នកជំនួញ ដូច្នេះ ពួកគេមិនមែនជាអ្នកចិញ្ចឹមសត្វចៀមទេប៉ុន្តែព្រះសព្វព្រះហឫទ័យនឹងសត្វ ចៀម។ ពួកគេបានធ្វើតុបលក់មួយ ចំនួននៅទីនោះ ពួកគេបានលក់ចៀមរបស់ ពួកគេ ដូច្នេះ—អ្នកជំនួញអាចទៅទិញបានដើម្បីថ្វាយយញ្ញបូជាសម្រាប់ព្រលឹង វិញ្ញាណរបស់ពួកគេដែលព្រះបានសព្វព្រះហឫទ័យ។

18 “តើអ្វីដែលយុវជនវ័យក្មេងហៅថា យេស៊ូបានធ្វើ? តើគាត់មកពីកន្លែងណា? គេបាននិយាយថាគាត់បាន កើតមកជាមួយ នឹងស្ត្រីព្រហ្មចារី។ អ្នកណាដែល ធ្លាប់បានដឹងរឿង ដែលមិនសមហេតុផលនេះ? យើងបានដឹងថាម្តាយរបស់គាត់ មានគាត់ មុនពេលដែលនាងនិង លោកយ៉ូសែបបានកើតមក ឬមុនពេល នាង និង លោកយ៉ូសែបបានរៀបការ ហើយគាត់បានកើតមក។ ឥឡូវនេះយើង បានរក ឃើញថាគាត់—គាត់បានចាប់ផ្តើម ជាមួយនឹងឈ្មោះមិនល្អ។

19 “តើភាគសមាជិកអ្វីដែលគាត់មាន? ប្រសិនបើគាត់មានភាពជាព្រះ តើក្រុម ណាដែលគាត់នឹងចូលរួមជាមួយ? នៅពេលដែល បូជាចារ្យ របស់អ្នកបាន រៀន រៀន រៀន ដើម្បីស្គាល់ពីព្រះបន្ទូលនោះ នេះនៃគាត់មកហើយហែក នូវអ្វី ដែលគាត់បានសាងឡើង។ តើអ្នកនឹងហៅនោះថាជា ព្រះ? ជាការពិតមិនមែន ឡើយ។

20 “ឥឡូវនេះ ថ្ងៃមួយទៀត នៅពេលដែលបូជាចារ្យរបស់អ្នកបាន បង្កើត ទឹកនៃន្លែង នោះ...គឺសម្រាប់ជាទឹកនៃន្លែងដែលអ្នកអាចទិញយញ្ញបូជា តើក្មេងម្នាក់នេះបាន ធ្វើអ្វី? សេចក្តីមេត្តា? ទ្រង់វាយ ដោយការុំជាមួយនឹងខ្សែពួរ ជាមួយនឹងខ្សែក្រ

វ៉ាត់ ហើយនឹងក្រឡេកមើល ទៅកាន់មនុស្សទាំងអស់ ជាមួយនឹងក្ដីកំហឹង បាន ទាត់តុទាំងនោះ វាយពួកគេចេញ ពីទីកន្លែងនោះ។ ហើយអ្នកហៅការនោះ ថាជា ផលផ្លែនៃ ព្រះវិញ្ញាណ មើលទៅកាន់ពួកគេ ដោយក្ដីកំហឹង។ ហើយ មើល ការ ធ្វើឲ្យខកខានដល់មនុស្សក្នុងការថ្វាយបង្គំព្រះយេស៊ូវ! អ្នកជំនួញ ចង់ថ្វាយបង្គំ ទ្រង់ គាត់មិនបានចិញ្ចឹមសត្វចៀមឡើយ ហើយគាត់ បានមកទីនេះ ដើម្បីទិញ ចៀម។ ហើយគាត់បានត្រឡប់ក្រោយនឹងបានទាត់វាចោលនឹងបណ្តេញពួកគេ ចេញទៅ។”

21 តើអ្នកណា មានផលផ្លែនៃព្រះវិញ្ញាណនៅទីនេះ? ឃើញទេ? គឺជាអ្នកទាំង អស់គ្នាហើយ។ ឃើញទេ មិនមែនជាផលផ្លែនៃព្រះវិញ្ញាណ មិនមែននិយាយ ភាសាដទៃ មិនមែនការស្រែក។

22 អ្នកនិយាយ “បន្ទាប់មកបងប្រុសប្រាណហាំ(Branham)តើអ្វីទៅជា ភស្តុតាង? តើអ្វីជាភស្តុតាង?” ការសម្តែងសេចក្តីពិតនៃព្រះបន្ទូលនៅក្នុង ពេលវេលា។

23 ពួកគេមានព្រះគម្ពីរ។ ទ្រង់គឺជាអ្វីហើយដែលព្រះយេស៊ូវបានមាន បន្ទូលនឹង កើតមានឡើង។ វាមិនត្រូវការ ការបកស្រាយណាមួយ ឡើយ។ វាបានបក ស្រាយ នៅទីនេះ។ គឺជាបូជាចារ្យរបស់អ្នក នោះគឺជាអ្វីទាំងអស់ ដែលពួកគេ មាន។ និងអ្វី ៗផ្សេងទៀត គ្រាន់តែជាអ្វី ដែលធ្វើតាមទម្លាប់ ហើយនិងទៅតាមអ្វី គ្រប់យ៉ាង ប៉ុន្តែ ពួកគេមិន បានយល់ពីព្រះបន្ទូល នោះឡើយ។ ហើយទ្រង់បានធ្វើ ឲ្យព្រះបន្ទូល នៅឆ្ងាយពីសម័យកាលនោះ។ នោះហើយជាភស្តុតាងនៃសម័យ កាលនោះ។

24 លូធើ (Luther) មានភស្តុតាងនៃសម័យកាលរបស់គាត់ សម័យកាលលោក វ៉េស្លី(Wesley) បុណ្យនៃថ្ងៃទីហាសិបមានសម័យកាលរបស់វាផ្ទាល់ ប៉ុន្តែយើង មានសម័យកាលមួយផ្សេងទៀត។ ការទាំងអស់នោះគឺជាការល្អ។ ប៉ុន្តែប្រៀប ដូចជាទារកម្នាក់ មានម្រាមដៃ ភ្នែកនិងច្រមុះ ប៉ុន្តែបន្ទាប់ពី អស់មួយរយៈពេលមក ក្មេងនោះ នឹងក្លាយទៅ ជាមនុស្សពេញលេញ។ ក្មេងនោះត្រូវតែ ក្លាយជា—ក្លាយ ជាមនុស្សពេញលក្ខណៈ បន្ទាប់មកក្មេងនោះត្រូវតែកើតមកដោយ មានព្រលឹង រាងកាយ វិញ្ញាណនិងអាចផ្លាស់ទីទៅវិញទៅមកបាន។

25 ឥឡូវនេះយើងបានរកឃើញថា ការទាំងអស់នេះ ព្រះយេស៊ូវបាន ប្រកាស ទៅទៅចំពោះតែមនុស្សប៉ុន្មាននាក់ប៉ុណ្ណោះ ជាអ្នកដែលទ្រង់ បានជ្រើសតាំងឡើង

ដើម្បីឲ្យមានជីវិត បានឃើញទ្រង់។ មិនមែនជា ហ្វូងមនុស្សដ៏ អស្ចារ្យនោះទេ ហ្វូងមនុស្សរបស់ទ្រង់មិនអាចបានដូចជា ហ្វូងមនុស្សរបស់កែវឡើយ។ ហេតុអ្វី លោកកែវជាសអាចប្រមូលផ្តុំ ប្រជាជាតិទាំងមូលរួមគ្នាបាន។ ព្រះយេស៊ូគ្រាន់តែ គ្រាន់ហៅមនុស្សមួយ ចំនួន ប៉ុណ្ណោះ។ មានមនុស្សតិចតួចណាស់ដែលបាន ស្គាល់ទ្រង់។ រាប់ពាន់ដងទៅរាប់ពាន់ដង ដែលទ្រង់បានយាងមកកាន់ផែនដី។ ទ្រង់បាន យាងកាត់ ផែនដីនេះ ហើយពួកគេមិនដែលស្គាល់សូម្បីតែ ពេលដែល ទ្រង់បាន គង់នៅ លើផែនដីនេះផង។

26 ដូច្នោះការនេះនឹងកើតមានម្តងទៀត! ទ្រង់នឹងយាងចូលមករក អស់អ្នក ដែល នឹងត្រូវគ្រាន់ហៅឲ្យបានជីវិត។ ទ្រង់បានជ្រាបថា អ្នកណា ដែលត្រូវ បានគ្រាន់ ហៅដើម្បីឲ្យបានជីវិត។ ហើយទ្រង់នឹងមិន...នេះជារឿងរបស់ ទ្រង់ដើម្បីយក ព្រះទ័យទុកដាក់ការនោះ។

27 ឥឡូវនេះ យើងសង្កេតឃើញថា ក្រោយមកពួកគេបានចាកចេញពី ក្រុមជំនុំ ហើយពួកគេបានជឿទៅលើទ្រង់។ គ្រប់ការទាំងអស់ ដែលព្រះបន្ទូលបានចែងអំពី ទ្រង់ការនេះហើយគឺជាទ្រង់។

28 ហើយនៅថ្ងៃមួយទ្រង់បានយាងចាកចេញពីផ្ទះរបស់ពួកគេ។ ខ្ញុំចង់ និយាយ អំពីការនេះចំនួនបីយ៉ាងព្រះយេស៊ូបានចាកចេញ ការស្លាប់បានមកដល់ ហើយ ក្តី សង្ឃឹមទាំងអស់ត្រូវបានបាត់បង់។ ខ្ញុំចង់ និយាយនៅលើរឿងទាំងបីនេះត្រឹមតែ ប៉ុន្មាននាទីប៉ុណ្ណោះ។

29 ព្រះយេស៊ូបានយាងចាកចេញ។ នៅពេលទ្រង់បានយាងចាកចេញ បញ្ហា បានចូលមកដល់។ ឥឡូវនេះនៅពេលដែល ទ្រង់ចាកចេញពីអ្នក ឬពីផ្ទះ របស់ អ្នកជាកន្លែងដែលអ្នករស់នៅ បញ្ហាកំពុងធ្វើដំណើរមក។ សាតាំងបានបើកទ្វារ ចំហនៅពេលដែលព្រះយេស៊ូយាងចាកចេញទៅ។

30 ទ្រង់បានចេញបាត់ ហើយ—ហើយទ្រង់ចេញឆាប់បាន លឿនកាលណា សេចក្តីស្លាប់ មកដល់កាលនោះ។ ហើយនៅពេល ដែលព្រះយេស៊ូ យាង ចាកចេញទៅ សេចក្តីស្លាប់បានមកដល់។ ដើម្បីបំបែក ចេញពីទ្រង់គឺជា សេចក្តី ស្លាប់ ដូច្នេះសេចក្តីស្លាប់បានមក នៅពេលដែលព្រះយេស៊ូយាងចេញផុត។

31 ហើយសេចក្តីស្លាប់បានបន្តដោយលោកឡាសារ។ ហើយបន្ទាប់ អ្នកដែល ពួកគេបានជឿលើ និងមានសេចក្តីស្រឡាញ់ ពួកគេបានបញ្ជូនទៅកម្រងដើម្បី មកអធិស្ឋានសម្រាប់ឡាសារ ដោយព្រោះថាពួកគេបានឃើញ ទ្រង់នឹងដឹងថា ទ្រង់បានស្គាល់ព្រះជាម្ចាស់ អ្វីដែលព្រះ...នាងម៉ាថា បានបង្ហាញពីការទាំងនេះ នៅទី នោះ: “ការអ្វីដែលទ្រង់ទូលទៅកាន់ព្រះ ព្រះអង្គនឹងធ្វើការនោះជាមិនខាន។” នាងបានទទួលស្គាល់ ថាទ្រង់ហើយនឹងព្រះ គឺតែមួយអង្គ។ ទ្រង់ជាព្រះបន្ទូលនៃ ពេលវេលា ដូច្នេះហើយ នាងបានទទួល ស្គាល់ពីការនោះ។ ហើយនាងបានដឹង ថាប្រសិន បើនាង អាចទាក់ទងទៅកាន់ទ្រង់បាន ប៉ុន្តែទ្រង់បានយាងចាកចេញ បាត់ទៅហើយ ពួកគេ មិនអាចទាក់ទងទៅទ្រង់បានឡើយ។ ហើយពួកគេបាន ចាត់ មនុស្សទៅកាន់ទ្រង់ ហើយជំនួសដោយការយាងមករបស់ព្រះអង្គ ទ្រង់យាង ចាកចេញទៅកាន់តែឆ្ងាយទៅៗ។ ហើយបន្ទាប់មកពួកគេ បានបញ្ជូន ទៅជាថ្មីម្តង ទៀត ហើយជំនួសឱ្យការយាងមករបស់ព្រះអង្គ ទ្រង់បានចាកចេញឆ្ងាយទៅៗ។

32 ពេលខ្លះយើងឆ្ងល់ថាហេតុអ្វីបានជាជឿទាំងនោះកើតឡើង ប៉ុន្តែតើព្រះ គម្ពីរ មិនបានចែងទេថា “គ្រប់ការទាំងអស់គឺល្អសម្រាប់អ្នក ដែលស្រលាញ់ព្រះ?” ទ្រង់ ជ្រាបនូវអ្វីដែលទ្រង់កំពុងធ្វើ។ ប្រសិនបើទ្រង់ពន្យារពេលនោះមិន អីទេ។ ទ្រង់ជ្រាប ពីអ្វី ដែលទ្រង់កំពុងធ្វើ។ គឺមានគោលបំណង។

33 យើងបានរកឃើញថាទ្រង់បានមានបន្ទូលនៅក្នុងយ៉ូហាន 5:19 “ប្រាកដមែន ខ្ញុំប្រាប់អ្នករាល់គ្នាជាប្រាកដថា ព្រះរាជបុត្រាពុំអាចនឹងធ្វើការអ្វីដោយ ព្រះអង្គទ្រង់ បានទេ ធ្វើបានតែអ្វីដែលឃើញព្រះវរបិតាធ្វើ ត្បិតការអ្វី ដែលព្រះវរបិតាធ្វើ នោះ ព្រះរាជបុត្រាក៏ធ្វើដូច្នោះដែរ។”

34 ព្រះវរបិតាបានមានបន្ទូលប្រាប់ទ្រង់ ឲ្យចាកចេញទៅឆ្ងាយ ហើយទៅឆ្ងាយ អស់រយៈពេលជាច្រើនថ្ងៃ។ បន្ទាប់ពីថ្ងៃទាំងនោះបានចប់ហើយ បន្ទាប់មកតើទ្រង់ បានមានបន្ទូលថាអ្វី នោះគឺ “ឡាសារជាមិត្ត សំឡាញ់របស់យើងបានសំរាន លង់លក់ហើយ។”

ហើយទ្រង់បន្តថា “ល្អ គាត់ធ្វើបានល្អ។

35 ទ្រង់បានមានបន្ទូលថា “គាត់បានស្លាប់។ ដើម្បីសិរីល្អទ្រង់ ខ្ញុំសប្បាយ ចិត្ត ដោយខ្ញុំមិនបាននៅទីនោះ។” ដោយព្រោះពួកគេបានព្យាយាម ដើម្បីនាំគាត់ ទៅ ជួបទ្រង់ដើម្បីព្យាបាលគាត់ឬប្រាប់ពីអ្វីដែល ទ្រង់នឹងត្រូវធ្វើ។ ប៉ុន្តែទ្រង់បានជ្រាប

នូវអ្វី ដែលនឹងត្រូវធ្វើ ដូច្នោះ ទ្រង់ធ្វើកិច្ចការណាដែលទ្រង់ត្រូវបាន ជ្រើសតាំងឲ្យប៉ុណ្ណោះធ្វើ សូមនៅឲ្យឆ្ងាយ។ ប្រសិនបើអ្នកបានកត់ សម្គាល់ឃើញ ថាទ្រង់គង់នៅ ឯផ្លូវនៅពេលដែលទ្រង់បានយាងត្រឡប់មកវិញ។ ទ្រង់បានបង្ហាញ ថានៅពេលដែល ទ្រង់បានត្រឡប់ មកវិញហើយនិងបានរកឃើញផ្ទះនេះ។

36 ក្តីសង្ឃឹមទាំងអស់ត្រូវបានបាត់បង់។ ឡាសារបានស្លាប់។ គ្រប់ពេលវេលា ពួកគេនៅតែគិត “គាត់អាចរស់ឡើងវិញ។ គាត់អាចរស់ឡើងវិញ។ គាត់ អាចនិង ត្រឡប់មកវិញ។” ទីបំផុតគាត់បានស្លាប់ គាត់ដាច់ខ្យល់ដង្ហើមទៅហើយ។

37 ពួកគេបានចេញទៅអប់សពរបស់គាត់យកឈាមចេញពីរាងកាយរបស់គាត់ រុំគាត់ជាមួយនឹងសំពត់ អប់គ្រឿងក្រអូប និងអប់សពគាត់ ហើយដាក់ បញ្ចុះគាត់ ចូលទៅក្នុងផ្នូរ ពួកគេបានដាក់ ថ្មមួយនៅលើមុខផ្នូរ ដែលជាទម្លាប់ របស់ពួកគេ ក្នុងការបញ្ចុះសពនៅសម័យកាលនោះ។ រន្ធមួយនៅក្នុងដីនោះគឺគ្រាន់តែប្រហែល ជានៅ ក្នុងថ្មមួយប៉ុណ្ណោះ និងបាន ដាក់ថ្មនៅមុខផ្នូរនោះ ដែលជាប្រពៃណីរបស់ ពួកគេ។

38 ថ្ងៃទីមួយកន្លងផុតទៅ ថ្ងៃទីពីរកន្លងផុតទៅ ថ្ងៃទីបីបានកន្លងផុតទៅ ថ្ងៃទី បួនកន្លងផុតទៅ គាត់បានរលួយបាត់ទៅហើយនៅក្នុងផ្នូរ។ ច្រមុះ របស់គាត់ ប្រហែលជាធ្លាក់ចុះ។ នោះគឺជាអ្វីដែលខ្ញុំគិត អ្វីដែលធ្លាក់ចុះ ទីមួយនោះគឺ ច្រមុះ។ ហើយរាងកាយគាត់បានរលួយ រួចទៅហើយ។ គាត់—សាច់ឈាមរបស់គាត់បាន ក្លាយទៅជាធូលីដីនៅលើផែនដី ឬក៏ត្រឡប់មកវិញ។ ព្រលឹងរបស់គាត់ បាន ធ្វើដំណើរ រយៈពេលបួនថ្ងៃទៅកន្លែងណាមួយពីគាត់បាត់ទៅហើយ។

39 ក្តីសង្ឃឹមទាំងអស់នៃការឃើញ គាត់ជាថ្មីម្តងទៀតនៅ ក្នុងជីវិតនេះត្រូវបាន បាត់បង់រួចទៅហើយ។ ហើយបន្ទាប់មកនៅពេលដែលក្តីសង្ឃឹមទាំង អស់បាន រលាយបាត់ទៅ...ពួកគេបានរង់ចាំ “ប្រហែលជាទ្រង់នឹងយាងមក នៅថ្ងៃទីមួយ នៅថ្ងៃទីពីរ!” ទេ បន្ទាប់មក គាត់បានស្លាប់ ហើយទ្រង់មិន បានយាងមកទៀត។ ក្រោយមកការអស់សង្ឃឹមបានមកដល់។

40 បន្ទាប់ពី មួយខណៈពេលមកមានម្នាក់ត្រូវតែប្រាប់នាង “លោកគ្រូគឺនៅខាង ក្រៅ។” នេះនៃ ម៉ាថាដើរចុះទៅតាមផ្លូវយ៉ាងលឿន!

41 ព្រះយេស៊ូយាងមកនៅក្នុងពេលវេលាដឹងដ៏ត នៅពេលដែលក្តីសង្ឃឹម ទាំងអស់ត្រូវបានបាត់បង់។ នោះហើយជាពេលដែលទ្រង់តែងតែយាងមក។

ឃើញ ទេ? ទ្រង់យាងមកនៅពេលងងឹតបំផុត បន្ទាប់មកព្រះយេស៊ូវបង្ហាញ អង្គ ទ្រង់។

42 ឥឡូវនេះមើលទ្រង់យាងមក និងបានត្រាស់ហៅនាងម៉ាថា។ វត្តមាន របស់ ទ្រង់បាននាំមកនូវក្តីសង្ឃឹមជាថ្មី។ មិនថារាងកាយរបស់ ក្មេងប្រុសម្នាក់នេះបាន ស្លាប់ហើយក៏ដោយ ប៉ុន្តែវត្តមានរបស់ទ្រង់បាននាំមកនូវក្តីសង្ឃឹមថ្មី។

43 អ្នកប្រហែលជាកំពុងអង្គុយនៅទីនេះ យប់នេះសម្លាញ់ កន្លែងដែលគ្រូពេទ្យ បានបោះបង់អ្នកជាមួយជម្ងឺមហារីក បញ្ហាបេះដូង។ ប្រហែលជា អង្គុយនៅនឹង កៅអីនេះដូចជាជនពិការ អ្នកវិទ្យាសាស្ត្រទាំង អស់បាន និយាយថា មិនមាន ក្តីសង្ឃឹមសម្រាប់អ្នកនោះទេ! កោសិការ ជាតិកាល់ស្យូម—បានពន្លកនៅនឹង —ឆ្អឹង—ឆ្អឹងរបស់អ្នកធ្វើឲ្យអ្នកមិនអាចអានបានទៀតទេ។ ឬក៏—បេះដូងរបស់ អ្នកមានស្ថានភាពអាក្រក់ គ្រូពេទ្យប្រាប់ថាអ្នកអាចនឹងស្លាប់គ្រប់ពេល។ អូ ហើយ មានមនុស្សជាច្រើន ដែលមានជំងឺមហារីកនឹងរបេង នោះប្រហែល ជាក្តីសង្ឃឹម ចុងក្រោយ ដែលគ្រូពេទ្យបានបំបាក់ទឹកចិត្តរបស់អ្នក។ ប៉ុន្តែគឺដើម្បីឱ្យវត្តមាន និងការទទួលស្គាល់ពីវត្តមាននៃព្រះយេស៊ូវគ្រិស្ត បាននាំមកនូវក្តីសង្ឃឹមជាថ្មី ម្តងទៀត។

44 នរណាម្នាក់អាចហៅឈ្មោះរបស់អ្នកបាន។ ប្រហែលជាអ្នកមិន ធ្លាប់បានឮ ពីការនេះទេពីមុនមក ប៉ុន្តែសូមឱ្យនរណា ម្នាក់ និយាយ “ខ្ញុំដឹងថា មានក្រុមជំនុំ ដែលពួកគេ បានជឿទៅលើព្រះជា ម្ចាស់ហើយ ពួកគេអធិស្ឋានសម្រាប់អ្នកជំងឺ” បានយ៉ាងឆាប់រហ័ស(ឥឡូវអ្នកបានត្រៀមខ្លួនស្លាប់ជាស្រេចឃើញទេ?) ក្តីសង្ឃឹម ជាថ្មីបានដុះពន្លកឡើង។ វាតែងតែកើតមាន។ នៅក្នុងពេលដឹងដឹងនោះជាការ ធម្មតានៅពេល ដែលមាននរណាម្នាក់និយាយ អំពីរឿងនេះប្រាប់អ្នកអំពីព្រះ យេស៊ូវ។ ព្រះវត្តមានរបស់ទ្រង់បាននាំមក នូវក្តីសង្ឃឹមជាថ្មី។

45 សូមឲ្យការនេះបានសម្រេចដូចគ្នា ទៅនឹងការនោះដែរ នៅយប់នេះដូចដែល ការនោះបានកើតឡើងនៅយប់មុន នៅពេលដែលយើង ឃើញការសម្តែង សេចក្តីពិតនៃ ព្រះបន្ទូលដែលហួសពីស្រមោលនៃការសង្ស័យណាមួយដែល បានសម្តែង ឡើងនិងបានបង្ហាញថាព្រះយេស៊ូវដែលមានព្រះជន្មរស់មួយពាន់ ប្រាំបួនរយឆ្នាំមុនដែលបានសុគតនៅលើភ្នំកាល់រ៉ាវីបានរស់ឡើងវិញនៅថ្ងៃទីបី ហើយទ្រង់ បានបង្ហាញអង្គទ្រង់ នឹងបានបើកភ្នែករបស់ពួកគេហើយបាន ធ្វើ

សេចក្តីសន្យានៅថ្ងៃនេះ នៅយប់នេះនៅក្នុងវត្តមានរបស់យើងនាពេលឥឡូវនេះ។ ការនេះត្រូវបានចងភ្ជាប់ទៅនឹងការនាំមកនូវក្តីសង្ឃឹមដល់មនុស្ស។ ក្តីសង្ឃឹមជាថ្មី បានជះឡើង។

46 ប្រហែលជាមាននរណាម្នាក់និយាយថា “ក្រុមជំនុំនេះបានក្លាយទៅជាប្រភេទ ក្រុមជំនុំដែលស្ងួតហែងអស់មួយរយៈពេល។ យើងនឹងមិនមាន ទឹកស្អាតអស់ —អស់—អស់រយៈពេលពីរបីខែមកហើយ។ យើងមិន អាចផុសផុលវិញបានទេ។ មើលទៅដូចជា អ្នករាល់គ្នាគឺមានសភាពមិនរីកលូតលាស់ ឬដូចទៅនឹងអ្វីមួយ ផ្សេងទៀត។ យើងគ្រាន់តែចូលទៅកាន់ ព្រះវិហារ ហើយច្រៀងថ្វាយបង្គំហើយ —ហើយស្តាប់ពីព្រះ បន្ទូលមួយចំនួននឹង វិលត្រឡប់ទៅវិញ។” ប៉ុន្តែ មួយរំពេច នោះ យើងចាប់ ផ្តើមស្ងួតហែង បន្ទាប់មក ព្រះយេស៊ូយាងមកបង្ហាញអង្គទ្រង់ ធ្វើឲ្យយើង ស្រស់បស់ឡើង ទ្រង់បាននាំមក នូវអ្វីដែលថ្មីសម្រាប់យើង។ ទ្រង់ តែងតែ គង់នៅទីនោះ ដើម្បីធ្វើកិច្ចការនោះ។ ក្តីសង្ឃឹមជាថ្មីបានមកនៅពេល —ពេលដែល ព្រះយេស៊ូយាងមក។ វត្តមានទ្រង់នាំមក នូវក្តីសង្ឃឹមជាថ្មី។

47 នាងដឹងថាទ្រង់គឺជាអង្គដែលសំដែងពីព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ។ នាងបានឃើញ ពីសម័យកាលនោះ។ ឬក៏ប្រសិនបើនាងមិន បានឃើញ ការនោះ នាងនឹងនៅតែ ជាក្រុមអ្នកជំនឿលើអូតូដុក។ នាងនឹងនៅតែ ជាកម្មសិទ្ធិ របស់ព្រះវិហារនោះ។ ប៉ុន្តែនាង បានឃើញពីព្រះបន្ទូល ដែលបានសន្យានោះ។ នាងបានឃើញពី ព្រះបន្ទូល សន្យាបានបើកសម្តែងដោយទ្រង់ ហើយនាងបានដឹងថាទ្រង់ គឺជាព្រះ បន្ទូលជរស់។ ហើយនៅពេលដែល នាងបាន ឮអំពីការនោះ នាងមិនបាន ខ្វល់ពី ចំនួនអ្នករិះគន់ដល់នាងឡើយ អ្វីទៀត នាងបានយកបង្ហាញទ្រង់ តាមតែអាចធ្វើ ទៅបាន។ ឃើញទេ? នាងដឹងថាទ្រង់គឺអង្គ ដែលបើកសម្តែងពីព្រះបន្ទូល។

48 គ្មានការសង្ស័យទេប៉ុន្តែអ្វីដែលនាងបានអានរឿងរ៉ាវរបស់អេលីយ៉ា នៅក្នុង ថ្ងៃរបស់គាត់។ ឥឡូវនេះគាត់គឺជាការបើកសម្តែងពីព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះនៅក្នុងថ្ងៃ នោះ។ គាត់គឺជាព្យាករី ហើយព្រះបន្ទូលរបស់ ព្រះបានមក ដល់ព្យាករីនោះ។ ហើយមានស្ត្រីម្នាក់នៅទីនោះដែលមានកូនតូចមួយដែលត្រូវ បានផ្តល់ ឲ្យនាង ដោយព្រះពរដែលព្យាករីបានប្រទានពរដល់នាងហើយនាង មានកូន។

49 ថ្ងៃមួយ ប្រហែលជាម៉ោងដប់មួយគត់គាត់ប្រាកដជាបែកញើសហើយ។ គាត់ បានចាកចេញទៅវាលស្រែជាមួយឪពុករបស់គាត់ នៅក្នុង ព្រះគម្ពីរមិនបាន

ចែងថាយ៉ាងម៉េចនោះទេ បានតែចែងថាគាត់ប្រតិកម្មជាមួយកំដៅថ្ងៃ ប៉ុន្តែគាត់ បានចាប់ផ្តើមយំ “ក្បាលខ្ញុំ! ក្បាលខ្ញុំ!” ប្រហែលម៉ោង ដប់មួយនៅក្នុងថ្ងៃនោះ។ ហើយគាត់មានអ្នកបំរើ ឪពុកបានយកគាត់ទៅផ្ទះវិញ។ គាត់បានដាក់នៅលើភ្លៅ ម្តាយរបស់គាត់ ជំងឺកាន់តែធ្ងន់ទៅៗ ចុងក្រោយគាត់ក៏ស្លាប់ទៅ។

50 ហើយ ឥឡូវនេះ ជំនួសឲ្យការអស់សង្ឃឹម...អ្នកជិតខាងទាំងអស់មក ដោយ ការយំ និងបន្តយំ ប៉ុន្តែម្តាយជំងឺនោះ កូនរបស់គាត់ត្រូវបានស្លាប់ គាត់បាន ផ្តេកកូននោះនៅក្នុងបន្ទប់តូចមួយ ដែលគាត់បានរៀបចំសម្រាប់ ព្យាការី ហើយ បានដាក់កូនផ្តេកដូចនោះ។ ហើយគាត់បាននិយាយទៅកាន់អ្នកបម្រើថា “ចូរ ចងកែបលាឲ្យខ្ញុំ ហើយធ្វើដំណើរទៅមុខត្រង់និងកុំឈប់រហូតដល់ខ្ញុំប្រាប់ឲ្យអ្នក ឈប់។” អូ ខ្ញុំអើយ! គឺហ្នឹងហើយ!

51 យើង មិនមានពេលគ្រប់គ្រាន់ក្នុងការពិភាក្សា និងរីករាយឡើយ។ នោះគឺជា ថ្ងៃអតីតកាល។ ចូរបន្តទៅមុខទៀត។ យើងត្រូវតែទៅ ដល់កន្លែងនោះ។ យើងមាន តម្រូវការ។

52 ហើយគាត់ក៏បាននិយាយថា “ចូរដឹកលាទៅបើខ្ញុំមិនប្រាប់ឲ្យឈប់ទេ កុំឈប់ តាមផ្លូវឲ្យសោះ។” ហើយពួកគេបានធ្វើដំណើរទៅរហូតបានជួបលោកអេលីយ៉ា។

53 អេលីយ៉ាជាអ្នកជឿលើព្រះជាម្ចាស់តែមិនដូច ព្រះគ្រីស្តទេ ព្រះគ្រីស្តទ្រង់ជ្រាប គ្រប់ការទាំងអស់ ដោយព្រះទ្រង់គឺជាព្រះ។ លោកអេលីយ៉ា គឺជាផ្នែកមួយនៃ ព្រះ។ នោះគឺព្រះគ្រីស្តនៅក្នុងអេលីយ៉ា។ ហើយនោះ គឺជាព្រះបន្ទូលនៃពេលវេលា ដ្បិតព្រះបន្ទូលរបស់ ព្រះជាម្ចាស់នាពេលនោះគឺស្ថិតនៅជាមួយនឹងព្យាការី។

54 ព្រះយេស៊ូ គឺជាអង្គដែលបំពេញដល់ព្យាការីទាំងអស់នោះ គ្រប់ព្យាការី ទាំងអស់បើកសម្តែងអំពីទ្រង់។ គឺបែបហ្នឹង។ គ្រប់ផ្លូវទាំងអស់របស់យ៉ូសែប ពី ផ្នែកនៃប្រាក់សាមសិបស្ទឹង ពីគ្រប់ទីកន្លែង ទ្រង់—ទ្រង់បង្ហាញដោយព្រះគ្រីស្ត។ ដូចជាលោកម៉ូសេបានធ្វើ!

55 ដារីដ គ្រងរាជ្យឡើងជាស្តេចដែលបដិសេធនៅលើ កំពូលភ្នំ យំសោកដោយ ព្រះទ្រង់ត្រូវបានបដិសេធ។ ប្រាំបីរយឆ្នាំ ក្រោយមក កូនប្រុស របស់ស្តេចដារីដ អង្គុយនៅលើកំពូលភ្នំ។ នោះព្រះវិញ្ញាណ នៃព្រះគ្រីស្តនៅក្នុងស្តេចដារីដ។ ហើយ ទ្រង់...ខ្ញុំអើយ! ទ្រង់គឺទាំងប្រុសនិងកូនចៅរបស់ព្រះបាទដារីដ។ ហើយ ទ្រង់បាន

អង្គុយនៅលើភ្នំយំសោក ដោយព្រោះ ជាស្តេចដែលត្រូវបានបដិសេធ “អ្នកក្រុង យេរូសាឡឹម អ្នកក្រុងយេរូសាឡឹម អើយ! ច្រើនលើច្រើនសារ មកហើយដែលខ្ញុំចង់ ប្រមូលផ្តុំអ្នករាល់គ្នា ដូចមេមានក្រុងកូនវានៅក្រោមស្លាប់។” តើនោះគឺជាអ្វី? នោះ គឺជាអ្វីដែល ព្រះគ្រីស្ទយាងត្រឡប់មកវិញ។

56 នោះគឺជាព្រះគ្រីស្ទកំពុងតែព្រះកន្សែង នៅពេលដែលព្រះបាទដាវីដ សរ សេសចម្រៀងសរសើរដំកើង “ឱព្រះនៃទូលបង្គំអើយ! ហេតុអ្វីបានជាទ្រង់បោះបង់ ទូលបង្គំចោលដូច្នេះ? ឆ្លឹងរបស់ទូលបង្គំទាំងអស់ សម្លឹងមកទូលបង្គំ។ វាបាន ទម្លុះចូលក្នុងជើងនឹងដែររបស់ទូលបង្គំ។ ពួកគេបានយកសម្លៀក បំពាក់ទូលបង្គំ ទៅចែកគ្នា។ ពួកគេនាំគ្នាចាប់ឆ្នោតយក អារវីងរបស់ទូលបង្គំ។” នោះគឺជា ព្រះគ្រីស្ទ មានបន្ទូលនៅក្នុងដាវីដ។ ត្រូវហើយ។ ទ្រង់គឺជាការ បើកសម្តែងនៃ ព្រះបន្ទូល។ ព្រះគ្រីស្ទយាងមកដើម្បីបំពេញការអស់ទាំងនោះដែលបានចែង ដោយពួក ព្យាការីដោយព្រះព្រះបន្ទូលគឺស្ថិតនៅជាមួយនឹងពួកព្យាការី។

57 ទ្រង់មានបន្ទូលនៅក្នុងមេរៀនកាលពីយប់ មិញថាទ្រង់យាងមក ដើម្បីបំពេញ ពីអ្វីដែលពួកព្យាការីបានចែងអំពីទ្រង់ ដោយព្រះពួកគេមានព្រះបន្ទូល។ ហើយ អេលីយាជាព្យាការីរបស់ព្រះ នោះគឺជាព្រះបន្ទូលនៅថ្ងៃនោះ។

58 ដូច្នេះហើយ ស្ត្រីអភិជននោះបានស្នាក់នៅជាមួយនឹងព្យាការី រហូតទាល់តែ គាត់មក នឹងបើកបង្ហាញពីអំណាចរបស់ព្រះ ហើយដាក់ ព្រះហស្តនៅលើក្មេង ម្នាក់នោះហើយក្មេងម្នាក់នោះក៏មានជីវិតរស់ឡើងវិញ។

59 ឥឡូវនេះ នាងម៉ាថាត្រូវតែទទួលស្គាល់ពីការនេះ បើទោះបីជានាង បាន រវល់ នឹងការមើលថែរក្សាផ្ទះ ការលាងសម្អាតបាន នឹងការងារ ជាច្រើនទៀតក៏ ដោយ។ ប៉ុន្តែការនោះបានបង្ហាញចរិយារបស់នាង។ នាងបានបង្ហាញពីអ្វីដែល នៅខាងក្នុងនាង។ នាងបានជួបទ្រង់យ៉ាងប្រញាប់។ ប្រសិនបើព្រះនៅក្នុងលោក អេលីយា ព្រះក៏នៅក្នុងព្រះគ្រីស្ទផងដែរ ដ្បិតទ្រង់បានបញ្ជាក់ថា ទ្រង់គឺជាអង្គនោះ ហើយ។ អាម៉ែន។ ខ្ញុំចូលចិត្តណាស់ នោះជាការប្តេជ្ញាចិត្ត! នាងទៅរកទ្រង់។ នាង ត្រូវតែ ទៅរកទ្រង់។ ហើយនាងបានរកឃើញទ្រង់នៅទីនោះដូចដែល នាងបាន ជួបទ្រង់—ជួបទ្រង់ ឥឡូវនេះសូមចាំថា ទ្រង់ មិនដែលផ្លាស់ប្តូរឡើយ ព្រះអង្គមិន ដែលផ្លាស់ប្តូរផែនការរបស់ទ្រង់ឡើយ។ ប្រសិនបើទ្រង់គង់នៅ នឹងលោកអេលី យា នឹងអាចប្រោសមនុស្សស្លាប់ឲ្យរស់ឡើងវិញទ្រង់ក៏នៅជាមួយ នឹងព្រះគ្រីស្ទ

ហើយអាចប្រោសមនុស្សស្លាប់ឲ្យរស់ឡើងវិញដែរ ទោះបីទ្រង់មិនទាន់ធ្វើក៏ដោយ ដ្បិតជាព្រះដដែលទេ។

60 ទ្រង់នឹងមិនផ្លាស់ប្តូរឡើយ! ដូចជាព្រះនៅយប់នេះដែរ គឺជាទ្រង់ដដែល។ ទ្រង់ដូចកាលពីម្សិលមិញ ថ្ងៃនេះ និងជារៀងរហូត។ ទ្រង់មិនប្រែប្រួលឡើយ។

61 ហើយទ្រង់ប្រាប់ថាបានដឹងការនោះគឺនៅនឹងទ្រង់។ សូមមើលត្រឹមតែ ពីរបីនាទីប៉ុណ្ណោះ ការនេះនឹងបញ្ជាក់ នៅពេលដែលនាង បាននិយាយអ្វី មួយ ទៅកាន់ទ្រង់ អំពីប្អូនប្រុសរបស់នាង ហើយនាង ទូលព្រះអង្គថា “បពិត្រ ព្រះអម្ចាស់ ខ្ញុំ—ខ្ញុំម្ចាស់ជឿថា ព្រះអង្គពិតជា ព្រះគ្រីស្ទ។”

62 ហើយទ្រង់មានបន្ទូលថា “ខ្ញុំគឺជាសេចក្តីរស់ឡើងវិញ និងជាជីវិត។ អ្នកណា ជឿលើខ្ញុំទោះបីស្លាប់ទៅហើយក៏ដោយក៏នឹងបានរស់ជាមិនខាន។ ខ្ញុំហ្នឹងហើយ។” ដែលជាខ្ញុំក្នុងអណ្តាតភ្លើង ដែលឆេះចេញពីកណ្តាលគុម្ពោត ជាមួយនឹងលោក ម៉ូសេ។ “ខ្ញុំជាសេចក្តីរស់ឡើងវិញហើយជាជីវិត។ ខ្ញុំគឺជាជញ្ជាំង។ ខ្ញុំនៅតែជា ទ្រង់។ អ្នកណាដែលជឿដល់ខ្ញុំ ទោះបីជាស្លាប់ក៏នឹងរស់ឡើងវិញដែរ។ អ្នកណា រស់នៅនិងជឿដល់ខ្ញុំ នោះនឹងមិនស្លាប់ឡើយ។” បន្ទាប់ពី ការអះអាងដ៏អស្ចារ្យ នេះ នាងបានដឹងថា ទ្រង់គឺជាព្រះបន្ទូលសន្យា នៅពេលដែលទ្រង់មាន ព្រះបន្ទូល ជាព្យាករី ទ្រង់មិនអាចកុហកបានឡើយ ដូច្នោះទ្រង់ នៅពេលដែល ទ្រង់មាន ព្រះបន្ទូល ខ្ញុំហ្នឹងហើយ ខ្ញុំហ្នឹងហើយ។ ខ្ញុំហ្នឹងហើយ ជាទ្រង់។ ខ្ញុំជាទ្រង់ដែលជា សេចក្តីរស់ឡើងវិញនិងជាជីវិត។”

63 នាងបាននិយាយថា “ខ្ញុំជឿថាទ្រង់ជាអង្គនោះឯង ជាព្រះរាជបុត្រារបស់ព្រះ ដែលបានយាងមកលើផែនដី។ បើទោះបីជាប្អូនប្រុសរបស់ខ្ញុំ បានស្លាប់ក៏ ដោយ បានបញ្ចុះនៅក្នុងផ្ទៃរួចហើយក៏ដោយ រាង...រាងកាយ របស់គាត់ បានកំពុងតែ រលួយនៅពេល ឥឡូវក៏ដោយ ប៉ុន្តែឥឡូវនេះបើទ្រង់មានបន្ទូលអ្វីនោះប្រាកដជាស ម្រេចបាន។” ត្រូវទេ!

64 គ្រប់ការទាំងអស់ដែលនាងចង់បាន គឺដើម្បីឲ្យទ្រង់មានបន្ទូល ពីការនោះ! អា ម៉ែន។ អូ ម៉ាថា តើយើងនៅកន្លែងណានាពេលយប់នេះ? “គ្រាន់តែមានបន្ទូល អ្នកបម្រើរបស់ខ្ញុំនឹងមានជីវិត!” គ្រាន់តែស្តាប់ ទ្រង់មានព្រះបន្ទូល ពីការនេះ! ពួកគេអាចមកប្រាប់នាងពីអ្វីដែលទ្រង់ មានបន្ទូល ប៉ុន្តែទ្រង់ គឺគង់នៅទីនេះ។ អូ ព្រះអង្គអើយសូមបើកភ្នែកមនុស្សខ្វាក់ឲ្យពួកគេអាចមើលឃើញ! នៅពេល

ទ្រង់ស្ថិតនៅក្នុងវត្តមានរបស់ព្រះនិយាយពីព្រះបន្ទូលការបើកសម្តែងតែងតែ
កើតឡើង។

65 នាងបាននិយាយថា “អ្វីក៏ដោយ អោយតែទ្រង់សូមទៅកាន់ព្រះ ព្រះនឹងផ្តល់
ឲ្យអ្នក។ គ្រាន់តែឲ្យខ្ញុំបន្តិច!” នាងចង់ឲ្យទ្រង់មានបន្ទូល។ នោះហើយគឺជា អ្វី
ដែលនាងចង់ស្តាប់។ គ្រាន់តែឮពីព្រះបន្ទូលគឺជាអ្វីដែលនាងចង់បានគឺចង់ឮទ្រង់
មានបន្ទូលថាទ្រង់ អាចធ្វើការនោះបាន។

66 ហើយទ្រង់នឹងធ្វើកិច្ចការនោះចប់សព្វគ្រប់ ប៉ុន្តែអ្នកឃើញទេ ដោយនិមិត្ត
ដែលព្រះបិតាបានបង្ហាញទ្រង់ ទ្រង់ត្រូវតែឈរក្បែរផ្ទះ។ អូ ខ្ញុំអើយ! សូមកាន់ជាប់
នៅជំនឿ! ព្រះកំពុងតែធ្វើគ្រប់ការ ទាំងអស់ ពិតទៅ។ នោះវានឹងសម្រេច។ សូម
រង់ចាំមើល រហូតនាង បានទៅដល់ផ្ទះ។

67 សូមកត់សំគាល់ នាងអាចគ្រាន់តែចង់ឲ្យទ្រង់មានបន្ទូលប៉ុនោះ សូម្បីតែ
ពេលដែលទ្រង់មិនទាន់មានបន្ទូលក៏ដោយ... ក្តីសង្ឃឹមទាំងអស់បានបាត់បង់ និង
គ្រប់អ្វីៗទាំងអស់។ គាត់បានស្តាប់រួចទៅហើយ រាងកាយបានកំពុងតែរលួយ
នៅក្នុងផ្ទះប៉ុន្តែត្រឹមតែឮទ្រង់មានបន្ទូលនោះគឺជាអ្វីដែលនាងត្រូវការ។

68 ឥឡូវនេះ នៅពេលទ្រង់មានបន្ទូលថា “ខ្ញុំជាសេចក្តីរស់ឡើងវិញនិងជាជីវិត។”
នាងបានទទួលជឿ។ នាងបានជឿពីការនេះ។ ឥឡូវសូមកត់សំគាល់ថា ពេលនេះ
នាងត្រូវតែជឿលើអ្វីដែលមិនគួរឲ្យជឿ នៅពេលនាងបានឮទ្រង់មានបន្ទូល “ខ្ញុំ
ជាសេចក្តីរស់ឡើងវិញហើយជាជីវិតអ្នកណាដែលជឿដល់ខ្ញុំ ទោះបីបានស្តាប់
ហើយគង់តែនឹងរស់ឡើងវិញដែរ ឯអ្នកណាដែលរស់នៅហើយជឿ ដល់ខ្ញុំនោះមិន
ត្រូវស្តាប់ឡើយ។” និយាយ “នាងជឿសេចក្តីនេះឬទេ?”

69 ហើយនាងបាននិយាយថា “បរពិត្រ ព្រះអម្ចាស់ ខ្ញុំបានជឿ។ ខ្ញុំជឿថា ទ្រង់គឺ
ជាព្រះរាជបុត្រានៃព្រះ ដែលនឹងយាងមកកាន់ផែនដី។” ខ្ញុំពេញចិត្ត ខ្ញុំពេញចិត្តនឹង
ការនោះ។

70 ខ្ញុំ—ខ្ញុំបាននិយាយការនេះពីមុនមក។ វាប្រហែលជាត្រូវឈរម្តងទៀត
ឥឡូវនេះ។ ខ្ញុំបាននឹងកំពុងនិយាយទៅកាន់ស្ត្រីម្នាក់មិនយូរប៉ុន្មានទេ នោះគឺ
ជាក្រុមជំនុំដែលខ្ញុំបាននិយាយកន្លងទៅនេះ ដែលមិនបានជឿថាទ្រង់គឺ ជាព្រះ
ភាពជាព្រះរបស់ទ្រង់ ទ្រង់គ្រាន់តែជាព្យាករិមួយរូបប៉ុណ្ណោះនឹងគ្រាន់តែជាមនុស្ស
ធម្មតាប៉ុណ្ណោះ។

71 ទ្រង់គឺជាមនុស្សជាការពិត។ ទ្រង់គឺជាមនុស្សហើយក៏ជាព្រះដែរ។ ឃើញទេ ទ្រង់គឺជាអង្គនៃការបើកសម្តែង។ ព្រះយេស៊ូគឺជារូបកាយ ជាក្មេងប្រុស ជាបុរសព្រះគឺជាអ្វីដែលស្ថិតនៅក្នុងទ្រង់។ ព្រះជាម្ចាស់គង់នៅក្នុងទ្រង់។ ទ្រង់គឺជាមនុស្ស—ព្រះ។ ទ្រង់គឺមនុស្សម្នាក់ ប៉ុន្តែទ្រង់ ក៏ជាព្រះដែលបើកសម្តែងជារូបកាយសាច់ឈាមដែរ។ នៅពេលយើង ឃើញព្រះយេស៊ូ យើងឃើញព្រះជាម្ចាស់។ នោះហើយ ជាអ្វីដែលទ្រង់មានព្រះបន្ទូល “នៅពេលអ្នក ឃើញព្រះវរបិតា អ្នកឃើញខ្ញុំ អ្នកក៏ឃើញព្រះវរបិតាដែរ។” ពីព្រោះទ្រង់ គឺជា អង្គនៃ បញ្ចាំងទៅវិញទៅមកដោយព្រោះទ្រង់ជា ព្រះបន្ទូល អាម៉ែន នោះហើយ គឺជាការចាប់ផ្តើមដំបូង។ អាម៉ែន។

72 ទ្រង់ត្រូវបានគេហៅថាជាព្យាករី “ព្រះ។” តើអ្នកដឹងពីការនោះទេ? ទ្រង់បានមានបន្ទូលថា “អ្នកបានហៅទ្រង់ថា ជា ‘ព្រះ’ តើនរណាជាព្រះបន្ទូល របស់ព្រះដែលនឹងត្រូវយាងមក។ តើអ្នកអាចកាត់ទោសខ្ញុំ បានយ៉ាងម៉េច នៅពេលខ្ញុំនិយាយថា ‘ខ្ញុំជាព្រះរាជបុត្រានៃព្រះ’?”

73 ដោយព្រោះព្រះបន្ទូលដូចគ្នាបានចែងថា ទ្រង់នឹងគង់នៅទីនេះ ហើយព្រះបន្ទូលនេះហើយដែលបានបើកសម្តែងម្តងទៀត។ ហើយពួកគេ នៅតែមិនព្រមជឿទៀត។

74 ស្ត្រីម្នាក់នេះ បាននិយាយមកកាន់ខ្ញុំថា “ខ្ញុំអាចបញ្ជាក់ប្រាប់អ្នកបាន។” និយាយ “ខ្ញុំចង់ឮអ្នកអធិប្បាយ ប៉ុន្តែមានរឿងមួយដែលអ្នកធ្វើជ្រុលពេក។”

“ល្អណាស់តើនោះគឺជាអ្វី?”

និយាយ “អ្នកអូតពីព្រះយេស៊ូជ្រុលពេក។”

75 ខ្ញុំបាននិយាយថា “ខ្ញុំសង្ឃឹមថាគ្រប់ការ ទាំងអស់ ទ្រង់ទាស់ នឹងខ្ញុំ នៅពេលទ្រង់យាងមក។” ហើយនាងបាននិយាយថា...ខ្ញុំនិយាយថា “ខ្ញុំសង្ឃឹមថាគ្រប់ការ ទាំងអស់ទ្រង់អាច ទ្រង់អាចរកឃើញកំហុសនៅក្នុងខ្ញុំ។” ខ្ញុំបាននិយាយថា “ប្រសិនបើខ្ញុំមានអណ្តាតមួយពាន់ក៏ខ្ញុំមិនអាចនិយាយគ្រប់គ្រាន់ដែរ អូ ខ្ញុំអើយ តើទ្រង់គឺជាអ្វី!”

នាងបាននិយាយថា “ប៉ុន្តែអ្នក អ្នកបានធ្វើ ឲ្យទ្រង់ក្លាយជាព្រះ។”

76 និយាយ “ទ្រង់គឺជាព្រះ។ ឬក៏ប្រសិនបើទ្រង់ មិនមែន ជាព្រះ ទ្រង់គឺជាអ្នក បោកប្រាស់ពិភពលោកដែលមិនធ្លាប់មានពីមុនមក។”

នាងបាននិយាយថា “ទ្រង់ គឺជាព្យាករីម្នាក់។”

77 ខ្ញុំបាននិយាយថា “ទ្រង់គឺជាព្យាករីម្នាក់ នោះគឺជាការពិតព្យាករី—ព្រះ ជាភាពពេញលេញនៃព្រះបន្ទូល។ ព្យាករីគ្រាន់តែមានបន្ទូលមកកាន់ទ្រង់នោះ ហើយគឺជាអ្វីដែលបានធ្វើ—ធ្វើឲ្យទ្រង់ក្លាយជា ព្យាករីម្នាក់។ ប៉ុន្តែទ្រង់គឺជាភាព ពេញលេញនៃព្រះបន្ទូល។”

78 ហើយនាងបាននិយាយថា “ខ្ញុំអាចបញ្ជាក់ដល់អ្នកបាន។” និយាយ “អ្នកបាន ធ្វើឲ្យទ្រង់មានភាពជាព្រះ។”

ខ្ញុំនិយាយ “ទ្រង់គឺជាព្រះ។”

ហើយនាងនិយាយ “ទ្រង់មិនអាចជាព្រះបានទេ។”

ខ្ញុំបានបន្ថែមថា “ទ្រង់...ប៉ុន្តែទ្រង់គឺជាព្រះ។”

នាងបាននិយាយ “អ្នកបាននិយាយថាអ្នកជឿលើព្រះគម្ពីរ។”

ខ្ញុំឆ្លើយថា “ខ្ញុំជឿ។”

79 នាងបាននិយាយថា “ខ្ញុំនឹងបញ្ជាក់ដល់អ្នក ដោយព្រះគម្ពីររបស់អ្នកផ្ទាល់ ដែលថាទ្រង់មិនមែនជាព្រះ។”

80 ខ្ញុំបាននិយាយថា “សូមធ្វើការនេះចុះ។ ប្រសិនបើព្រះគម្ពីរបានចែងយ៉ាង ដូច្នោះ នោះខ្ញុំនឹងជឿការនោះ ដោយព្រោះខ្ញុំជឿថា ព្រះបន្ទូលគឺជាព្រះបន្ទូលដ៏ ពិត។”

81 នាងនិយាយ “នៅតាមផ្លូវចុះទៅផ្លូវរបស់ឡាសារតើអ្នកចាំពីការនោះ នៅក្នុង បទគម្ពីរ យ៉ូហាន ជំពូកទី11ទេ?”

ខ្ញុំបាននិយាយថា “ខ្ញុំពិតជាចាំពីការនេះ អ្នកនាង។”

82 និយាយ “ល្អណាស់ ឥឡូវ នៅតាមផ្លូវចុះទៅ ទ្រង់បានព្រះកន្សែង។ ព្រះគម្ពីរ បានចែង ទ្រង់បាន ព្រះកន្សែង។”

ខ្ញុំនិយាយ “ជាការពិតណាស់ព្រះគម្ពីរបានចែងថាទ្រង់បានព្រះ កន្សែង។”

និយាយ “តើទ្រង់ជាព្រះ ហើយព្រះកន្សែង បានយ៉ាងម៉េច?”

ខ្ញុំបាននិយាយថា “ទ្រង់គឺជាមនុស្សធម្មតា។”

“ជាមនុស្ស ហើយមានភាពជាព្រះ?”

83 ខ្ញុំបាននិយាយថា “បាទ អ្នកស្រី។ អ្នកមិនបាន ឃើញទេ? ទ្រង់គឺជា—ជា មនុស្សកំពុងតែនៅ ទីនោះជាមួយអ្នក កំពុងតែយំសោក ជាមួយនឹងពួកអ្នកដែល កំពុងតែយំត្រូវហើយ កំពុងតែមានភាពសោកសៅជាមួយនឹងអ្នកដែលមានភាព សោកសៅ។ ទ្រង់គឺជាមនុស្ស។ ប៉ុន្តែនៅពេលទ្រង់តម្រង់រាងកាយដ៏ទន់ខ្សោយ របស់ទ្រង់ឡើង ហើយមានបន្ទូលថា ‘ឡាសារក្រោកឡើង’ ហើយមនុស្សម្នាក់ ដែលបានស្លាប់ ចំនួនបួនថ្ងៃហើយក្រោកឈរដោយជើងរបស់គេឡើង។ ការនោះ ហួសពីនិស្ស័យរបស់មនុស្សគឺជាព្រះ ស្ថិតនៅក្នុងខ្លួនរបស់មនុស្ស។” តើអ្នកណា អាច ប្រោសមនុស្ស ស្លាប់ឲ្យរស់ឡើងវិញបាន គឺព្រះ? ទ្រង់គឺជាសេចក្តីរស់ ឡើងវិញ ហើយជាជីវិត! ត្រូវហើយ។

84 យប់នោះចេញទៅលើសមុទ្រ នៅពេលទ្រង់គង់ទីនោះ ដោយអស់កម្លាំង ទ្រង់ បានផ្ទំនៅខាងក្រោយទូក ជាកន្លែងមាន អារក្សដប់ពាន់អ្នក ពួកវា នឹងធ្វើឲ្យទឹកជន់ លិចទ្រង់នៅយប់នោះហើយកូនទូកចាស់នោះផ្ទៀងចុះឡើងដូចជាដបធុក នៅ ទីនោះនៅលើព្យុះនៃផ្នែសមុទ្រ។ ពួកអារក្សបានគិតថា “យើងបានឈ្នះលើទ្រង់ ហើយឥឡូវនេះ។ ទ្រង់កំពុងតែផ្ទំ យើងនឹងពន្លិចពួកគេទាំងអស់។” អូទ្រង់គឺជា មនុស្សអស់កម្លាំង ប៉ុន្តែនៅពេលមួយរំពេចទ្រង់ក្រោកឈរឡើងដាក់ជើងរបស់ ទ្រង់នៅលើខ្សែចងទូកក្តោង នឹងទតមើលនិងមានបន្ទូលថា “ចូរស្ងប់ស្ងៀមទៅ” ហើយខ្យល់ព្យុះ និងរលកស្តាប់បង្ហាប់ទ្រង់។ នោះគឺលើសពីអ្វី ដែលមនុស្សធ្វើ។

85 ទ្រង់គឺជាមនុស្ស នៅពេលទ្រង់ឃ្នាន ពេលយាងចុះមកពីកំពូលភ្នំ ទ្រង់ ស្វែងរកចំនែកនំប៉័ង ឬក៏អ្វីមួយ ឬក៏ផ្លែឧទម្ភរដើម្បីសោយ ប៉ុន្តែ នៅពេលទ្រង់បាន យកនំប៉័ងប្រាំដុំនិងត្រីពីកន្ទុយ នឹងចំអែតមនុស្សប្រាំពាន់អ្នកនោះគឺជាព្រះដែល គង់នៅក្នុងមនុស្ស។ ត្រូវហើយ។

86 អូគ្រប់មនុស្សទាំងអស់ធ្លាប់បានប្រមូលផ្តុំគ្នានៅតាម ភ្នំបានជឿថាករី ទាំងអស់បានជឿការទាំងនោះ។ ដោយគ្មានការសង្ស័យករី ម្នាក់បាន សរសេរថា:

គង់នៅទ្រង់ស្រលាញ់ខ្ញុំហើយសុគតទៅទ្រង់សង្គ្រោះខ្ញុំ
 បញ្ជុះទៅទ្រង់យកបាបខ្ញុំទៅឆ្ងាយ
 រស់ឡើងវិញទ្រង់ឲ្យខ្ញុំមានសេរីភាពជារៀងរហូត
 ថ្ងៃណាមួយទ្រង់នឹងមកវិញ អូថ្ងៃនៃសិរីរុងរឿង

87 អ៊ីឌីភឺរ៉ូនេត (Eddie Perronet) ដែលចម្រៀងរបស់គាត់មិនអាច លក់បាន។ ជាការភ្ញាក់ផ្អើលក្រោមឥទ្ធិពលរបស់ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ គាត់បានកាន់ប៊ិច គាត់ បានសរសេរពីបទចម្រៀង នៃអំណាច នៅពេលគាត់សេរសេរៈ

សរសើរដំកើងអំណាចនៃព្រះនាមព្រះយេស៊ូ!
 ចូរឲ្យទេវតាទាំងអស់ក្រាបចុះ
 នាំយកម្តុដរាជ្យឆ្ពោះទៅមុខ
 អភិសេកទ្រង់ជាព្រះលើសទាំងអស់! (ហាលេលូយ៉ា)

88 ជាការពិត នោះជាអ្វីដែលយើងជឿលើទ្រង់។ ត្រូវហើយ។

89 នាងត្រូវតែជឿសម្រាប់ការដែលមិនអាចទៅរួចឥឡូវនេះ នឹងសម្រាប់ការគិត នាពេលបច្ចុប្បន្ន។ ដូច្នេះអ្នកត្រូវតែជឿចំពោះការដែលមិនអាចទៅរួច ដើម្បីឃើញ ពីជីវិតថ្មី ដើម្បីឃើញពីអ្វីមួយនឹង កើតឡើង។ ប៉ុន្តែ បើទ្រង់បានស្គាល់...នាងបាន ស្គាល់ ទ្រង់ថាជាព្រះបន្ទូល បន្ទាប់មកការ ដែលមិនអាចទៅរួចនឹងកើត មានឡើង ព្រោះទ្រង់គឺជា ព្រះអាទិករ ហើយទ្រង់គង់នៅជាមួយ គ្រប់អ្វីទាំងអស់។

90 “ហើយគ្រប់ការទាំងអស់អាចទៅរួច សម្រាប់អស់អ្នកដែលជឿ។” នោះគឺជា ព្រះបន្ទូលទ្រង់។ ប៉ុន្តែ ការដែលហួសពីនិស្ស័យទាំងនោះត្រូវបានបើក សម្តែង នៅពេលព្រះបានបំពេញតាមព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់។ ត្រូវហើយ។ នៅ ពេលព្រះ បំពេញតាមព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់ ការដែលមិនអាចកើតឡើងគឺ—គឺត្រូវ បានបើក សម្តែង។ នៅពេលព្រះមានបន្ទូលការនោះនឹងកើតមានឡើង ហើយអ្នកអាចយក កព្រះបន្ទូល ក្រឡេកមើលទៅកាន់រឿងដែលមិនអាចកើតឡើង និងកើតឡើង។ ការនោះនឹងកើតឡើងពិត។

91 ប៉ុន្តែ សូមចងចាំគ្រប់កិច្ចការទាំងអស់ ដែលនាងបាននិយាយ “សូម្បីតែ ឥឡូវនេះ ព្រះអម្ចាស់អើយ អ្វីក៏ដោយដែលទ្រង់សូមទៅកាន់ព្រះ ព្រះនឹងប្រទាន ឲ្យ។” នាងបានដឹងថា នាងគ្រាន់តែចង់បានព្រះបន្ទូលចេញពីទ្រង់ប៉ុណ្ណោះ។ នោះ

គឺជាអ្វីទាំងអស់ដែលនាងត្រូវធ្វើ គឺទទួលនូវព្រះបន្ទូល។ ហ្នឹងហើយ ជាពេល ដ៏ងងឹតរបស់នាង ហើយព្រះយេស៊ូបាន យាងមកនិងការត្រាស់ហៅ។ អូ តើអ្វីដែលពួកគេបានឃើញការរស់ឡើងវិញ!

ចូរមើលបន្ថែមទៀតនៅកន្លែងណាដែលពេលដឹងដ៏តមកដល់។

92 ពេលម្តាយមានបុរសម្នាក់ ឈ្មោះថា យ៉ូប ជាព្យាករីម្នាក់ក្នុង ចំនោមព្យាករីចំណាស់ជាច្រើននៅក្នុងព្រះគម្ពីរ។ គាត់គឺជាមនុស្សដ៏ អស្ចារ្យម្នាក់។ គាត់មាន—មានក្តីស្រឡាញ់មកពីព្រះជាម្ចាស់ ហើយគាត់បាន ធ្វើគ្រប់កិច្ចការ ទាំងអស់ដែលគាត់បានដឹងថាត្រូវធ្វើដូចម្តេច។ ហើយអារក្សមានបំណងចង់ សាកល្បងគាត់ដូច្នោះ ហើយថ្ងៃមួយ អារក្សបាននិយាយទៅកាន់ ព្រះ...ព្រះអម្ចាស់មានបន្ទូលទៅកាន់សាតាំងថា “តើអ្នកទើបនឹងមកពីណាសាតាំង?”

93 សាតាំងទូលព្រះអម្ចាស់វិញថា “អូទើបនឹងដើរកំសាន្តនៅលើផែនដី។”

94 ទ្រង់មានបន្ទូលថា “តើអ្នកសង្កេតឃើញយ៉ូបជាអ្នកបំរើរបស់យើងឬទេ? គ្មាននរណាម្នាក់ដូចគាត់ឡើយ នៅលើផែនដី គាត់ជាមនុស្សល្អឥតខ្ចោះ។”

95 “អូ” សាតាំងទូលព្រះវិញថា “ត្រូវហើយ ទ្រង់ប្រទានឲ្យគាត់គ្រប់ទាំងអស់ ធ្វើគ្រងទាំងអស់សម្រាប់គាត់។ ពិតណាស់ គាត់ជាមនុស្សអស្ចារ្យម្នាក់។ ប៉ុន្តែសូមឲ្យខ្ញុំសាកល្បងគាត់ម្តង ខ្ញុំនឹងផ្លាស់ប្តូរអ្វីៗទាំងអស់។ នោះគាត់មុខជាផ្តាសារទ្រង់នៅចំពោះព្រះក៏ក្រៃទ្រង់ជាមិនខាន។”

96 ទ្រង់មានព្រះបន្ទូលថា “អ្នកមិនអាចធ្វើការ នេះបានទេ។” នោះជាទំនុកចិត្តរបស់អ្នកជឿ។ ហេតុអ្វី? ទ្រង់គ្មានដែនកំណត់។ ទ្រង់គឺជាជីវិតអស់កល្ប។ ទ្រង់ជ្រាបពីទីបញ្ចប់តាំងពីការចាប់ផ្តើមមកម្ល៉េះ។ ទ្រង់ជ្រាបថាសាតាំង មិនអាចធ្វើ ការនេះបានឡើយ។ ជឿទ្រង់ជាព្រះបន្ទូលទ្រង់ជ្រាបថា យ៉ូប អាចធ្វើបាន។

97 ឥឡូវនេះ សូមចងចាំពីយ៉ូប វាបានវាយគាត់ដោយជំងឺបុស្ស សម្លាប់កូនរបស់ គាត់ យកអ្វីៗទាំងអស់ដែលគាត់មាន។ សុខភាពរបស់គាត់ក៏ធ្លាក់ចុះ។ សូម្បីតែអ្នក ក៏សាន្តចិត្តគាត់មកក៏មិនអាចជួយគាត់បាន មានតែបន្ទោសគាត់ថា មានបាប លាក់កំបាំង។ ហើយយ៉ូបចំណាស់ម្នាក់នេះ ស្ថិតនៅក្នុងស្ថានភាពបែបនោះ រហូតដល់គាត់មានការឈឺចាប់។

98 ជាដំបូង អ្នកត្រូវតែទទួលបានការឈឺចាប់។ អ្នកត្រូវតែទទួលបានម្តង នៅស្ថានភាពដែលអ្នកអស់ផ្លូវដើរ។

99 យ៉ូប បានដល់កន្លែងដែលអស់ផ្លូវដើរ នៅពេលដែលគាត់និយាយថា “សូមអោយថ្ងៃកំណើតរបស់ទូលបង្គំត្រូវបណ្តាសា។ សូមកុំឲ្យព្រះអាទិត្យរះ ហើយព្រះច័ន្ទ មិនរះនៅពេលយប់ សូមកុំឲ្យឈ្មោះរបស់ខ្ញុំត្រូវបានគេហៅឡើយ។” ហើយនៅក្នុងសេចក្តីទុក្ខព្រួយនោះ ព្រះយេស៊ូក៏បានយាងមកជាមួយដៃវែវ។ ទ្រង់ បានទតមើលចុះក្រោម ហើយមានបន្ទូលថា “ខ្ញុំឃើញមនុស្សម្នាក់ ដូចជាផ្កា ដែលស្រពោនស្លាប់ ហើយវាបានរស់ឡើងវិញនៅរដូវរងារ។ ប្រសិនបើផ្កាស្លឹក ស្រពោនវានឹងរស់ឡើងវិញដោយសារទឹក។” ទ្រង់បានឃើញ គ្រប់រុក្ខសាស្ត្រទាំងអស់ អាចរស់ឡើងវិញ ប៉ុន្តែបន្ទូលថា “មនុស្សបានដេកចុះ ហើយបាត់បង់វិញ្ញាណតើគេទៅណា?” គាត់បានដឹងថា គាត់ជាមនុស្សចាស់ម្នាក់។ គាត់និយាយថា “កូនប្រុសរបស់គាត់យំសោកចំពោះគាត់ តែគាត់មិនយល់ឡើយ។ អូ សូមព្រះអង្គមេត្តាលាក់ទូលបង្គំ នៅក្នុងផ្នូរហើយរក្សាទូលបង្គំនៅកន្លែងសម្ងាត់ រហូតដល់ទ្រង់ស្ងប់ព្រះពិរោធ។ ហើយសូមតាំងទូលបង្គំ និងកំណត់ពេលដល់ទូលបង្គំ។ យើងបានទៅ...” ហើយបន្តការនិយាយបែបនោះ។ គាត់ស្ថិតនៅទីបញ្ចប់នៃទុក្ខ ព្រួយរបស់គាត់ “តើមានរឿងអ្វីកើតឡើង? ស្លឹកឈើលាស់នឹងត្រឡប់ប្រែ ជាដើមឈើឡើងវិញ ផ្ការីកឡើងម្តងទៀត គ្រប់អ្វីៗ ទាំងអស់បានរស់ឡើងវិញ ប៉ុន្តែឯមនុស្សវិញបានដេកចុះហើយបាត់បង់វិញ្ញាណ!” គាត់មានទុក្ខព្រួយ។ គាត់មិនដឹងថាតើនឹងមានអ្វីកើតឡើងចំពោះគាត់ នៅក្នុងសម័យកាលនោះ។

100 នៅពេលគាត់បានធ្វើ ព្រះយេស៊ូបានយាងមកជាមួយគាត់។ ព្រះបាន ចង្អុលក្បាលរបស់គាត់ទៅកាន់មេឃ ហើយគាត់បានឃើញព្រះយេស៊ូយាងមក នៅថ្ងៃចុងក្រោយ។

101 ក្នុងពេលនៃភាពងងឹតនោះគឺនៅពេលប្រពន្ធរបស់គាត់ បាននិយាយថា “សូមដាក់បណ្តាសាព្រះជាម្ចាស់ ហើយស្លាប់ទៅចុះ” ប៉ុន្តែគាត់នៅតែនិយាយថា “អូននិយាយដូចជាស្រីមិនដឹងខុសត្រូវ។ យើងទទួលសុភមង្គលពី ព្រះជាម្ចាស់យ៉ាងណា យើងក៏ត្រូវតែទទួលទុក្ខវេទនាពីព្រះអង្គយ៉ាងនោះដែរ សូមសរសើរដើម្បីព្រះនាមព្រះអម្ចាស់។” ទោះបីជាប្រពន្ធ របស់គាត់បាន ធ្វើឲ្យគាត់

បាក់ទឹកចិត្ត។ ក្រុមជំនុំរបស់គាត់បាន ធ្វើឲ្យគាត់បាក់ទឹកចិត្ត។ គ្រប់គ្នាបានធ្វើឲ្យ គាត់បាក់ទឹកចិត្ត។

102 នៅក្នុងពេលនៃភាពងងឹតនោះ គាត់មិនដឹងថាគាត់មក ពីកន្លែងណាឡើយ ព្រះយេស៊ូវបានយាងមកជាមួយគាត់។ បន្ទាប់មកគាត់បានស្រែក ឡើងថា “ប៉ុន្តែ ខ្ញុំដឹងថាព្រះដែលលោះខ្ញុំទ្រង់មានព្រះជន្មគង់នៅព្រះអង្គឈរនៅលើផែនដីនៅ ថ្ងៃចុងក្រោយ។ ហើយទោះបីជាដង្ហើមស្បែកបំផ្លាញរាងកាយនេះ ក៏ខ្ញុំនឹងឃើញ ព្រះភក្ត្រព្រះជាម្ចាស់អង្គដែលខ្ញុំធ្លាប់ស្គាល់។” នៅក្នុងសៀវភៅអន្តរកាលនោះ បន្ទាប់មកព្រះយេស៊ូវយាងមកជាមួយ។ ត្រូវហើយ។

103 ម៉ូសេសម្រាប់លោកម៉ូសេភាពងងឹតមកចំពោះគាត់ ក្នុងប្រទេសអ៊ីស្រាអែល។ គាត់នៅក្នុងជួរនៃភារកិច្ច ជួបជាមួយព្រះនៅ ឯគុម្ពោត ហើយមានបន្ទូលថា “អញ ជាព្រះដ៏ជាព្រះ។” គាត់បានចុះត្រឡប់មកវិញ ហើយបានប្រឆាំងគ្រប់គ្រូក្លែងក្លាយ នៃយ៉ាណែសនិង យ៉ាមប្រេសដែលបានធ្វើពុតក្នុងកិច្ចការរបស់គាត់។ ការទាំងនេះ គាត់បានឈរក្នុងសេចក្តីពិតទៅ កាន់ព្រះជាម្ចាស់។ នៅទីបំផុតគាត់បានធ្វើឲ្យ អ៊ីស្រាអែលជឿ។ ហើយនៅត្រង់កន្លែងនេះហើយ គាត់បានចាកចេញពីប្រទេស អេស៊ីប ធ្វើដំណើរឆ្ពោះទៅ—ទៅកាន់ទឹកដីសន្យា ជាកន្លែងដែលព្រះបានមាន បន្ទូល “អ្នករាល់គ្នាត្រូវមកគោរពបំរើយើងនៅលើភ្នំ។” នោះគឺជាព្រះបន្ទូលរបស់ ព្រះ។ លោកម៉ូសេ បានដឹងថាគាត់ត្រូវតែទៅកាន់ភ្នំនោះ។ អាម៉ែន។ ព្រះអម្ចាស់ បានមានបន្ទូលដូច្នោះ! គ្មានស្តេចជាដំណាច់សម្លាប់គាត់បានឡើយ។ គ្មាន មារសាតាំងណាអាចសម្លាប់គាត់បានឡើយ។ គ្មានអ្វីដែលអាចសម្លាប់ គាត់បាន ឡើយ។ គាត់កំពុងតែធ្វើដំណើរឆ្ពោះទៅកាន់ភ្នំនោះ។ អាម៉ែន! ហាលេលូយ៉ា! ខ្ញុំ មានអារម្មណ៍ថាមានព្រះ។ គាត់កំពុងតែឆ្ពោះទៅកាន់ភ្នំនោះ។

104 ដូច្នោះតើយើងស្ថិតនៅលើផ្លូវនៃសិរីល្អ! គ្មានអ្វីអាចបញ្ឈប់យើងបានឡើយ។ គ្មានទេ លោក។ ព្រះអង្គកំពុងសម្តែងព្រះបន្ទូលពិតរបស់ទ្រង់។ ខ្ញុំមិនខ្វល់ ថានឹង មានអ្វីកើតឡើងទេ ទ្រង់នឹងធ្វើកិច្ចការអស់ទាំងនោះ ដោយរបៀបទ្រង់។ បាទ។

105 នៅតាមផ្លូវរបស់គាត់ ជាផ្លូវដ៏ត្រឹមត្រូវនៃកិច្ចការរបស់គាត់។ ត្រង់នេះហើយ គឺជាគាត់ នៅក្បែរចន្លោះនៃភ្នំ។ គាត់បានស្តាប់នឹងឮសម្លេងស្រែកនៅពីក្រោយ គាត់។ តើនោះគឺជាអ្វី? រទេះចំបាំងរបស់ស្តេចជាដំណាច់ ជាមួយនឹងកងទ័ពរាប់ពាន់ អ្នក មកដោយបំពាក់ដោយក្រោះដែក លំពែង នឹងរបស់ជាច្រើនទៀត ដើម្បីនាំ

ពួកគេមកជិះជាន់និងជាន់ឈ្លី។ មានសមុទ្រក្រហមមួយបិទផ្លូវជិត។ តើគាត់បានធ្វើអ្វី? គាត់បាន—...បានស្ថិតនៅក្នុងទុក្ខព្រួយ។ ប្រជាជន ទាំងអស់បានស្រែកឡើង “អូ យើងនៅទីនេះហើយ។ ស្តេចជាដាននឹងសម្លាប់ យើង ជាវរបស់ទ្រង់ នឹងចាក់សម្លាប់យើង។ កូនរបស់យើងទាំងអស់នឹង ត្រូវស្លាប់នៅទីនេះនៅក្នុងវាលរហោស្ថាន។”

លោកម៉ូសេបានស្រែកយំ “ឱព្រះអម្ចាស់អើយ!”

106 បន្ទាប់មកព្រះយេស៊ូបានបង្ហាញអង្គទ្រង់។ ទ្រង់គឺជាដុំភ្លើង។ ត្រូវហើយ។ ទ្រង់យាងមក ហើយទ្រង់នៅចន្លោះរវាងគាត់និងគ្រោះថ្នាក់។ អាម៉ែន។ ទ្រង់គឺជាអ្នកចរចាររបស់យើង។ ទ្រង់គឺជាអាជ្ញាកណ្តាល អាម៉ែន ទ្រង់ជាអ្នកសម្របសម្រួល។ នៅទីនោះហើយដែលទ្រង់បានគង់នៅ កំពុងតែគង់នៅ ភាពងងឹតដល់ជនជាតិអេហ្ស៊ីប សម្រាប់អស់អ្នកដែលកំពុងតែព្យាយាម ដើម្បីធ្វើរឿងអ្វីមួយអំពីការនេះ។ ទ្រង់គឺជាពន្លឺសម្រាប់ពួកគេ ដើម្បីដើរទៅមុខ។ បន្ទាប់មកពេលព្រឹក នៅពេលខ្យល់ចាប់ផ្តើមបក់ខ្លាំងនៅយប់នោះ បន្ទាប់មកតើទ្រង់បានធ្វើកិច្ចការអ្វី? ទ្រង់បានយាងមកជាទម្រង់ដូចដុំភ្លើង។

107 អ្នកប្រោសលោះ ទ្រង់នៅតែជាដុំភ្លើងនោះ។ ត្រូវហើយ។ នៅពេលទ្រង់គង់ នៅផែនដី ទ្រង់បានមានបន្ទូលថា “ខ្ញុំមកពីព្រះជាម្ចាស់ ហើយខ្ញុំនឹងទៅឯព្រះជាម្ចាស់វិញ។”

108 ហើយបន្ទាប់ពីការសុគតរបស់ទ្រង់ ការបញ្ចុះ ការរស់ឡើងវិញ និងការហោះឡើង។ លោកសាវ័កប៉ូល នៅតាមផ្លូវ ទៅកាន់ក្រុងដាម៉ាស គាត់ត្រូវបានវាយធ្លុលដោយដុំភ្លើងនោះ។ សូមចងចាំថា គាត់គឺជាជនជាតិហេប្រើ។ គាត់មិនអាចនិយាយ បែបនេះឡើយ...គាត់បាននិយាយថា “ព្រះអម្ចាស់តើទ្រង់ជានរណា?” អក្សរធំ ព្រះ-អ-ម្ចា-ស អ៊ីឡូហ៊ីម។ “តើទ្រង់គឺជានរណាដែលខ្ញុំធ្វើទុក្ខបុកម្នេញ?”

ទ្រង់បានមានបន្ទូល “ខ្ញុំគឺជាព្រះយេស៊ូ។”

109 អាម៉ែន! ហាលេលូយ៉ា! ទ្រង់ជាទីចាប់ផ្តើម នឹងជាទីបញ្ចប់។ ទ្រង់មិនប្រែប្រួលឡើយ។ “បន្តិចទៀត ពិភពលោកនឹងមិនឃើញខ្ញុំទៀតឡើយ តែអ្នករាល់គ្នា នឹងឃើញខ្ញុំ ខ្ញុំនៅជាមួយអ្នករាល់គ្នា និងក្នុងអ្នករាល់គ្នាផង។” ដុំភ្លើងដដែល គឺជាព្រះដដែលកំពុងធ្វើការដដែល ជាមួយ នឹងសេចក្តីសន្យាដដែល អាម៉ែន ធ្វើព្រះបន្ទូល

របស់ទ្រង់បើកសម្តែង។ “ខ្ញុំគឺជាសេចក្តីរស់ឡើងវិញហើយជាជីវិត ខ្ញុំគឺជាទ្រង់ កាលពីមុន ក៏ជាទ្រង់ឥឡូវ ហើយគឺជាទ្រង់ដែលនឹងយាងមក។” ត្រូវហើយ។ បាទ។

“ពួកព្រះយេស៊ូវការរបស់យើងបរិភោគនំម៉ាណា នៅវាលហោស្ថាន។”

110 ទ្រង់បានមានបន្ទូលថា“ពួកគេគ្រប់គ្នាបានស្លាប់។ ប៉ុន្តែអញជាព្រះដ៏ជា ព្រះ។” ម៉ូសេ...នៅក្នុងភ្លើងនៃគុម្ពាតព្រៃ នោះគឺជាអញហើយ។ ទ្រង់គឺ នៅតែ ជាអញ មិនមែនជាអញពីមុន គឺអញ បច្ចុប្បន្នកាល គ្រប់ពេលវេលា។

111 យើងបានរកឃើញនៅត្រង់នេះថា លោកម៉ូសេបានត្រឡប់មកវិញនៅកន្លែង ជ្រុងនេះ ហើយព្រះយេស៊ូវបានយាងចុះមក។ ឥឡូវនេះ ព្រះគម្ពីរបានចែងថា ថា“លោកម៉ូសេគោរព—ការប្រមាថរបស់ព្រះគ្រីស្ទធំជាងទ្រព្យសម្បត្តិ នានានៅ ស្រុកអេស៊ីបទៅទៀត។” ការប្រមាថនៃព្រះគ្រីស្ទ! ព្រះគ្រីស្ទ ជាអង្គដែលចាក់ប្រេង តាំង។ ព្រះបន្ទូលដែលចេញពីព្រះ។ ទេវតា អ្នកអានព្រះគម្ពីរដឹងថា ទេវតាគឺជា ព្រះគ្រីស្ទ។ ហើយទ្រង់ គឺគង់នៅវាលហោស្ថាននោះ ហើយទ្រង់បានបង្ហាញអង្គ ទ្រង់ នៅក្នុង ទម្រង់ដែល ដែលទ្រង់ចង់បើកសម្តែងមក។ សិរីរុងរឿងទៅកាន់ ព្រះអម្ចាស់។

112 ទ្រង់យាងមកនៅថ្ងៃនេះ ជាទម្រង់ ដូចជាព្រះគ្រីស្ទ បើកសម្តែងពីទ្រង់។

113 ទ្រង់បានប្រាប់ពួកគេថា ទ្រង់នឹងនាំយកពួកគេចេញ។ ទ្រង់គឺកំពុងតែធ្វើ កិច្ចការនោះ។ នៅទីនេះហើយដែលទ្រង់យាងមក ដោយព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់ ដើម្បីបង្ហាញវា។ ហើយបន្ទាប់ពីទ្រង់បានយាងមក ដូចដែលទ្រង់បានធ្វើទៅកាន់ ម៉ាថា បន្ទាប់មកទ្រង់បានហៅ។ ទ្រង់មានបន្ទូលថា “ម៉ូសេហេតុអ្វីបាន ជាស្រែក អង្វរយើងដូច្នេះ? ចូរប្រាប់កូនចៅអ៊ីស្រាអែលឲ្យចេញដំណើរទៅ។” ភាពងងឹតនោះ សម្បទាប្រមាថបានញែកជាពីរ ហើយពួកគេបាន ធ្វើដំណើរឆ្លងកាត់ ការធ្វើដំណើរ របស់ពួកគេដើម្បីបំពេញ នូវព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ។ ត្រូវហើយ ភាពងងឹតរបស់លោក ម៉ូសេ ព្រះយេស៊ូវយាងមកជា មួយគាត់។ យើងមានពេលវេលាហើយឥឡូវនេះ... ហើយទ្រង់ បានហៅលោកម៉ូសេ។

114 យើងចង់ទាញការយកចិត្តទុកដាក់របស់អ្នក ទៅកាន់មនុស្សតូចម្នាក់ទៀត។ ឈ្មោះរបស់គាត់គឺយ៉ែរូស។មានមនុស្សដូចគាត់ជាច្រើនណាស់នាពេលបច្ចុប្បន្ន។

គាត់គឺ ជាអ្នកមានជំនឿដ៏លាក់កំបាំង។ គាត់បានស្រឡាញ់ព្រះយេស៊ូ។ គាត់បានឮ ពីព្រះយេស៊ូ។ គាត់បានជឿលើទ្រង់។ ប៉ុន្តែ អ្នកឃើញទេ គាត់បានចូលរួមនៅក្នុងក្រុមមួយរួចទៅហើយ។ បាទ។ គាត់—គាត់—គាត់—គាត់គ្រាន់តែ...គាត់មិនចេញមក នឹងបង្ហាញពីការនោះឡើយ។ គាត់បានជឿ ប៉ុន្តែ គាត់មិន អាចបង្ហាញពីជំនឿឡើយ ដូច្នោះហើយ គាត់បានចូលរួមជាមួយនឹងអ្នក មិនមានជំនឿ។ ប៉ុន្តែគាត់ពិតជាជឿទៅលើទ្រង់។

115 អ្នកដឹងទេ នៅពេលមនុស្សម្នាក់ ស្ថិតនៅក្នុងលក្ខណៈបែបនោះ ពេលខ្លះព្រះនាំគាត់ទៅបង្ហាញ។ វាគឺស្ថិតនៅក្នុងទុក្ខព្រួយ នៅពេលយើងបង្ហាញពីលក្ខណៈរបស់យើងពីអ្វីដែលជាយើងពិត។

116 ដូច្នោះ នោះហើយគឺជាគាត់ ដែលគាត់បានចូលរួមជាមួយអ្នកដែលមិនជឿ រួចទៅហើយ ហើយគាត់បានធ្វើការកន្លងមក នឹងបានដាក់ឈ្មោះរបស់គាត់នៅ ក្នុងសៀវភៅនឹងជាច្រើនទៀត។ ហើយគាត់គឺជាបូជាចារ្យម្នាក់ ហើយគាត់—គាត់គ្រាន់តែពិបាកក្នុងការសារភាព ដោយព្រោះគូប៉ុងអាហារ។ ដូច្នោះ តែគាត់នៅតែជឿលើព្រះយេស៊ូ។

117 ថ្ងៃមួយ កូនស្រីតូចរបស់គាត់បានឈឺ។ អូ ខ្ញុំអើយ។ គាត់គឺជា មនុស្ស ដែលមិនមានការសង្ស័យ ប្រសិនបើគាត់...ដូច្នោះ គាត់នឹងហៅគ្រូពេទ្យ។ គ្រូពេទ្យនឹងចូលមក កាន់កូនតូចនោះ។ ជំងឺគ្រុនក្តៅរបស់នាង កាន់តែធ្ងន់ធ្ងរឡើង ធ្ងន់ធ្ងរឡើង។ បន្ទាប់ពីមួយសន្ទុះក្រោយមក នាងកាន់តែក្តៅឡើងៗ ចុងក្រោយនាងកាន់តែខិតជិតសេចក្តីស្លាប់ហើយ។ គាត់ស្ថិតនៅក្នុង សេចក្តីទុក្ខព្រួយ។ គាត់ត្រូវតែធ្វើអ្វីមួយ។ គាត់—គាត់មិនដឹងថានឹងត្រូវធ្វើយ៉ាង ដូចម្តេចឡើយ។ ពេលនេះ គាត់គិតថា “ប្រសិនបើខ្ញុំគ្រាន់តែរកទ្រង់ឃើញ កន្លែងណាក៏ដោយដែលទ្រង់គង់នៅ។” ពេលនេះ គាត់នឹងមិនរង់ចាំរហូត ដល់ពេលយប់នោះឡើយ ដូចជាលោកនីកូដេមបានធ្វើ ដើម្បីធ្វើការ សន្ទនាជាសម្ងាត់។ ជាពេលដែលត្រូវធ្វើ ជាពេលដែលគាត់ត្រូវបញ្ចេញសកម្មភាព ហើយគាត់ត្រូវតែធ្វើកិច្ចការនេះ។

118 ហើយ ខ្ញុំគិតថា បងប្អូនប្រុសស្រី នៅទីនេះក៏ដូចគ្នាដែរ។ ជាពេលដែលត្រូវ បញ្ចេញសកម្មភាពហើយ។ ជាពេលដែលត្រូវ ជឿ ឬក៏មិនជឿ។ នោះគឺជាការបែងចែក បន្ទាត់ដល់គ្រប់មនុស្សប្រុស នឹងមនុស្សស្រី។ ជាពេលដល់គ្រប់កុមារទាំងអស់។ ពេលខ្លះ នៅពេលអ្នកបានឆ្លងកាត់បន្ទាប់នោះ មានការតែមួយគត់

ដែលនៅសល់ នោះគឺជាការកាត់ទោស នៅពេលអ្នកឆ្លងកាត់រវាង សេចក្តីមេត្តា និងការ កាត់ទោស ជាពេលដែលអ្នកបានឆ្លងកាត់បន្ទាត់នោះហើយ។

119 សូមចាំថា គាត់ស្ថិតនៅក្នុងសេចក្តីទុកព្រួយ។ គាត់មិនដឹងថាត្រូវធ្វើអ្វីនោះទេ។ បូជាចារ្យគាត់ឈរនៅទីនោះ គ្រប់ទាំង គ្រូទាំងអស់បានឈរជុំវិញគាត់។ អ្នករួមជំនឿគឺនៅជាមួយនឹងគាត់ ទាំងអស់អង្គុយ ចុះនៅទីនោះ កំពុងតែមើលកូនស្រីតូចរបស់គាត់ស្លាប់។ គ្រូពេទ្យកំពុងតែ ឈរនៅខាងក្រៅ ដោយ អាបដៃ ដៃរបស់គាត់ញឹក “ខ្ញុំបានឲ្យគ្រាប់ថ្នាំទាំងអស់ ដែលខ្ញុំបានស្គាល់ ហើយនៅតែ...”

120 ឃើញទេ គឺព្រះយេស៊ូ ដែលធ្វើកិច្ចការគ្រប់ពេលទាំងអស់។ ព្រះយេស៊ូ បានកំពុងធ្វើកិច្ចការនេះ ដោយមានបំណង ដើម្បីនាំយក លក្ខណៈ របស់អ្នកជឿតូចម្នាក់នោះ។ បន្ទាប់មក ខ្ញុំបានឃើញគាត់ ពាក់មួកខ្មៅរបស់គាត់ ហើយបានពាក់អាវជាបូជាចារ្យរបស់គាត់។

“តើអ្នកកំពុងទៅណា?”

121 “ខ្ញុំ...ខ្ញុំបានឮថា ទ្រង់យាងចុះតាមទន្លេ។ ខ្ញុំនឹងទៅតាមរកទ្រង់!” អូ ខ្ញុំអើយ! ទ្រង់ ចេញទៅឆ្ងាយបាត់ហើយ!

122 នៅក្នុងពេលនៃសេចក្តីទុកព្រួយ គាត់ត្រូវតែធ្វើការសម្រេចចិត្ត ឲ្យកូន របស់គាត់ស្លាប់ ឬក៏គាត់បានដឹងថានោះគឺជាការបើកសម្តែងនៃព្រះបន្ទូល។ គាត់ គឺជាបូជាចារ្យម្នាក់ ហើយគាត់បានអានព្រះបន្ទូល ហើយគាត់បានដឹង ថា នោះគឺជាព្រះបើកសម្តែង។ ព្រះអម្ចាស់គង់នៅជាមួយ ព្រះគ្រីស្តជាការផ្សះផ្សាលោកិយទៅកាន់ទ្រង់។ គាត់បានដឹងថា គាត់ត្រូវបាន បង្ខំទៅកាន់បញ្ហា។ គាត់ត្រូវតែធ្វើឲ្យមានកំហុស ឲ្យកូនរបស់គាត់ស្លាប់ ឬក៏បង្ហាញពីជំនឿ របស់គាត់។ នៅពេលគាត់មានទុក្ខព្រួយនោះ គឺជាពេលដែល ព្រះយេស៊ូហៀប នឹងយាងមកហើយ។ គាត់បានទៅជួបទ្រង់។ គាត់និយាយថា—គាត់បាននិយាយថា “ខ្ញុំនឹងទៅជាមួយទ្រង់ ធ្វើតាមអ្វីដែល ទ្រង់មានបន្ទូល។” ហើយនៅតាមផ្លូវ មានម្នាក់រត់មក រឿងអាក្រក់កើតឡើងទីនេះ។ គាត់ធ្វើការសារភាព ថាគាត់បានជឿលើទ្រង់។ គាត់បានផ្តាច់ចេញក្រៅ សាសនា ដោយខ្លួនគាត់ផ្ទាល់ ហើយបានបង្ហាញខ្លួន របស់គាត់នៅតាមទីសាធារណៈ ដែលថាគាត់ជាអ្នកជឿលើព្រះយេស៊ូ។

123 នៅទីនេះមាន ម្នាក់បានរត់មក បាននិយាយថា “កុំខានគេឡើយដោយព្រោះ កូនស្រីរបស់អ្នកបានស្លាប់ហើយ។ នាងបានស្លាប់ កាលពីម្សិលមិញ។ នាងបាន ស្លាប់បាត់ហើយ។ កុំល្ងង់ជាមួយនឹងការនេះ ទៀតអី។”

124 ហើយ អូ បេះដូងរបស់គាត់ដូចជាត្រូវធ្លាក់ចុះ។ ប៉ុន្តែគាត់បានក្រឡេកមើល ហើយបានឃើញព្រះនេត្ររបស់ព្រះយេស៊ូ ទ្រង់មានបន្ទូលថា “តើខ្ញុំ មិនបាន និយាយទៅកាន់អ្នកទេឬ? កុំភ័យខ្លាចឡើយ ប្រសិនបើអ្នក ចង់ឃើញ សិរីរុងរឿង របស់ព្រះជាម្ចាស់។ តើអ្នកខ្លាចអ្វី? ខ្ញុំបានប្រាប់អ្នកហើយ ខ្ញុំនឹងទៅជា មួយអ្នក។”

125 ទ្រង់បានមានបន្ទូលថា ទ្រង់នឹងយាងមក។ ទ្រង់បានមានបន្ទូលថា ទ្រង់ នឹង ធ្វើកិច្ចការនេះ នៅទីនេះហើយដែលទ្រង់កំពុងតែធ្វើ។ អាម៉ែន។ ទ្រង់បាន មាន បន្ទូលថា ទ្រង់នឹងប្រោសឲ្យរស់ឡើងវិញ នៅថ្ងៃចុងក្រោយ ហើយធ្វើកិច្ចការ ទាំង នេះ ដូចដែលទ្រង់បានធ្វើ ដូចដែលយើងបានអានកាលពីយប់មិញ នឹងបាន ពិភាក្សា។ នេះគឺជាអ្វីដែលទ្រង់កំពុងតែធ្វើ។ តើអ្នកនៅខ្លាចអ្វីទៀត?

126 សូមចាំថា នៅពេលទ្រង់បានយាងមក ហើយទ្រង់បានហៅនាងពីសេចក្តី ស្លាប់។ ទ្រង់បង្ហាញអង្គទ្រង់ឡើង នឹងបានហៅនាងពីសេចក្តីស្លាប់។

មនុស្សចាស់ខ្វាក់ម្នាក់ បានទីមេ ពេលមួយ ជាពេលងងឹតរបស់គាត់។

127 ព្រះយេស៊ូយាងចុះទៅកាន់ទីនោះ បានរៀបចំការផ្សាយដំណឹងល្អ អាហារ ពេលព្រឹករបស់មនុស្សនៅទីនោះ នៅក្នុង—ក្នុងក្រុងយេរីខូ ហើយទ្រង់បានឲ្យ លោកសាខេចុះមកនៅទីនោះ។ ទ្រង់បានជួបគាត់នៅលើដើមឈើមួយ នៅ តាមផ្លូវ។ ដូច្នោះ នៅពេលទ្រង់បាន... ទ្រង់មិនបានរៀបចំអ្វីផ្សេងទៀតឡើយ។ ខ្ញុំ ដឹងប្រាកដណាស់។ ឃើញទេ? ដូច្នោះ នៅពេលទ្រង់បានយាងចុះនៅទីនោះ ហើយ ទ្រង់បាន—ទ្រង់បានជួបសាខេ លោកសាខេក៏បានទៅជាមួយទ្រង់។

128 បារទីមេ មនុស្សចាស់ខ្វាក់ម្នាក់ បានខ្វាក់តាំងពី គាត់នៅកុមារម្ល៉េះ។ ដូចនេះ គាត់បានគិតថា ព្រះយេស៊ូនឹងអាចផ្តាច់រាំងនោះចេញបាន ហើយគាត់បានកំពុង តែរង់ចាំ។ បន្តិចក្រោយមក គាត់បានឮសម្លេងជាច្រើន ហើយគ្រប់គ្នាបានមកជា មួយដែរ។

129 ហើយគាត់បានឮបូជាចារ្យនិយាយ “ហេ! ហេ ទ្រង់ ទ្រង់ កំពុងតែឡើងទៅ លើភ្នំទីនោះ! តើ—តើ—តើ... យើងឮថាទ្រង់បានប្រោសមនុស្សស្លាប់ឲ្យរស់ ឡើង

វិញ។ យើងមានកន្លែងបញ្ចុះសពពេញនៅទីនោះ។ ប្រសិនបើទ្រង់ជា ព្រះមេស៊ី ប្រសិនបើទ្រង់ជាព្រះមេស៊ី សូមយាងមកទីនេះ ហើយប្រោសមនុស្ស ស្លាប់ទាំងអស់នេះឲ្យរស់ឡើងវិញផង។”

130 អ្នកដឹងទេសារតាំងនៅតែមានជីវិតដដែលឃើញទេនៅក្នុងទម្រង់នៃសាសនាជាវិធីដូចគ្នា។ ឃើញទេ?

131 “ប្រសិនបើ ទ្រង់ជាព្រះមេស៊ី យើង...ទ្រង់ប្រោសមនុស្សស្លាប់ឲ្យរស់ឡើងវិញ យើងមានកន្លែងបញ្ចុះសពពេញនៅទីនេះ។ សូមយាងមក។” ហើយ អូ គ្រប់គ្នាកំពុងតែស្រែក។ សម្រែកមួយកំពុងបន្លឺឡើង “ហូសាណាព្យាការី!” សម្រែកមួយទៀត ស្រែកថា នេះ នោះ ឬក៏ រៀងទៀត។ ដូចជាច្របូកច្របល់!

132 មនុស្សខ្លាចម្នាក់នេះ បានគិតថា “អូ ខ្ញុំមិនបានជួបទ្រង់ទេ។ ទ្រង់យាងចុះទៅកាន់ទីនោះ ហើយខ្ញុំគិតថា ទ្រង់នឹងយាងមកទីនេះ។ ខ្ញុំត្រូវបានដាក់នៅទីកន្លែងខុសហើយ។” ហើយគាត់ត្រូវតែស្រែកឡើង។ គាត់ គិតថា “ប្រសិនបើ ទ្រង់ជាព្រះបន្ទូល ទ្រង់គឺជាព្រះ ទ្រង់ត្រូវតែជាព្រះ។” ដូច្នេះ “ឱព្រះយេស៊ូជាព្រះរាជវង្សព្រះបាទជាវិធីអើយ សូមអាណិតមេត្តាទូលបង្គំផង!” នៅក្នុងពេលដំឡើងចាប់នោះ គាត់បានស្រែកឡើង។

133 ឥឡូវនេះ ព្រះយេស៊ូ ប្រសិនបើទ្រង់បានកត់សំគាល់នៅទីនេះ គឺនៅទីក្រុងយេរិឌូ។ ជាកន្លែងដែលពួកគេបាននិយាយថា គាត់បានកំពុងតែអង្គុយ គាត់ស្ថិតនៅចម្ងាយមួយរយហាសិបយ៉ាត ពីកន្លែងដែលព្រះយេស៊ូគង់នៅ។ ជាមួយនឹងមនុស្សរាប់ពាន់នាក់ នៅជុំវិញទ្រង់។ ទ្រង់មិនអាចឮបុរសនោះយំឡើយ។ ទេ ប៉ុន្តែទ្រង់បានជ្រាប។ ទ្រង់បានឈប់។

134 ខ្ញុំចង់ចែកចាយ នៅយប់នេះ “បន្ទាប់មកព្រះយេស៊ូបានឈប់។” អូ! “បន្ទាប់មកព្រះយេស៊ូបានឈប់” អូ!

135 ប៉ុន្តែ នៅពេលដែលព្រះយេស៊ូបានឈប់ តើនោះគឺជាអ្វី? គាត់បានស្រែក ហៅទ្រង់។ “លោកគ្រូមកហើយ។ កុំភ័យព្រួយឡើយ” ពួក សាវ័កបាននិយាយ “គាត់បានហៅទ្រង់។ គាត់កំពុងតែហៅទ្រង់។” សូមហៅ គាត់ចេញពីក្រុមមនុស្សមក។

ទ្រង់បានធ្វើការដដែលឥឡូវ តើវាជាបន្ទុកទេ? ឃើញទេ?

136 “ចៅហ្វាយបានមក និងហៅអ្នករាល់គ្នា។” ហើយទ្រង់ កំពុងតែត្រាស់ ហៅ ពី—ពីភាពខ្វាក់ ទៅភ្លឺ ពីភាពងងឹត ទៅពន្លឺ។ ហើយទ្រង់ បានត្រាស់ហៅ គាត់ ពីសេចក្តីស្លាប់ឲ្យរស់ឡើងវិញ។ “ចៅហ្វាយបានមក នឹងបានហៅអ្នករាល់គ្នា។” ហើយនៅពេលទ្រង់បានត្រាស់ហៅគាត់ ទ្រង់បានឲ្យគាត់ ភ្លឺឡើងវិញ។

137 ក្មេងស្រីម្នាក់ដែលមានសម្ពាធឈាមឡើងខ្ពស់ ពេលមួយនាងបានឡើង ទៅលើភ្នំ នឹងបានចំណាយលុយជាច្រើនរបស់នាង ជាមួយនឹងគ្រូពេទ្យ។ គាត់ គ្មានការសង្ស័យអ្វីទេ ពួកគេបានលក់—របស់រួម។ ពួកគេបានលក់—ស្រែចម្ការ នឹងបានដាក់បញ្ចាំទ្រព្យសម្បត្តិ។ ពួកគេបានចំណាយលុយទាំងអស់ ជាមួយនឹង គ្រូពេទ្យ គ្មានគ្រូពេទ្យណាមួយធ្វើឲ្យនាងសះស្បើយឡើយ។ នាងកាន់ តែធ្ងន់ធ្ងរ រឡើងៗ។ ឈាមនៅតែមិនឈប់ហូរសោះ។ នៅតែ នៅតែហូរ រហូត នាងកាន់តែ ធ្ងន់ធ្ងរឡើង ធ្ងន់ធ្ងរឡើង។

138 ហើយថ្ងៃមួយ ខណៈពេលកំពុងតែអង្គុយត្បាញដំបាញ នៅលើកំពូល ភ្នំពី កន្លែងដែលនាងរស់នៅ គាត់បានក្រឡេកមើលទៅក្រោមនៅតាមជ្រលងភ្នំហើយ នាងក៏បានឃើញទូកមួយមក។ គ្រប់គ្នាក៏ចាប់ផ្តើមត់“ហូសាណាដល់ព្យាករី!”

139 នាងបានពួរពីទ្រង់។ ជំនឿបានមកពីការព្យា ឥឡូវនេះនាង និយាយថា “ខ្ញុំ នឹងចុះទៅ ដើម្បីមើលទ្រង់។”

140 ហើយនៅពេលនាងបាន ដើរចុះមកទីនោះ នឹងបានឮជាលើកដំបូងពីព្រះ បន្ទូលរបស់ព្រះអម្ចាស់ដែលបានបើកសម្តែងជាសាច់ឈាមមាន អ្វីមួយអំពី ការ មានបន្ទូល នឹងការមើលរបស់ទ្រង់។ នោះនាងក៏ដឹងថាគឺជាទ្រង់ហើយ។ ហ្នឹងហើយ។ “អូ បើខ្ញុំគ្រាន់តែធ្វើវិធីណាឲ្យទ្រង់ចាប់អារម្មណ៍ ឬបើសិនខ្ញុំអាច ពាល់អាវុំទ្រង់ដោយរបៀបណាមួយ!” ហើយនាងបានដើរកាត់ក្រុមមនុស្ស និង បានពាល់ជាយព្រះពស្ត្រព្រះអង្គ។

141 ឥឡូវនេះ សូមចាំថា នោះគឺមិនមែនមកពីម្រាមដៃរបស់នាងទេ ដែលធ្វើឲ្យ ទ្រង់ជ្រាប។ មិនមែនទេ ពីព្រោះអាវរបស់ពួកប៉ាលេស្ទីនធ្លាក់ចុះដាច់ ពីគ្នាមក។ ហើយទ្រង់...ពួកគេ...

លោកពេត្រុសបាននិយាយថា “គ្រប់គ្នាសុទ្ធតែបានពាល់ទ្រង់។”

142 ទ្រង់បានមានបន្ទូលថា “ប៉ុន្តែ នេះគឺវាខុសពីការពាល់ធម្មតា។ ខ្ញុំយល់ច្បាស់ ខ្ញុំបានចុះខ្សោយ។”

143 ព្រះយេស៊ូវ បានយាងមក។ លុយរបស់នាងបានបាត់បង់អស់ គ្រប់របស់អ្វី ៗ ទាំងអស់ត្រូវបាត់បង់អស់ ប៉ុន្តែនៅក្នុងពេលនៃភាពងងឹតនោះ នៅពេលឈាម មិនឈប់ហូរ ហើយត្រូវពេទ្យមិនអាចបញ្ឈប់វាបាន ព្រះយេស៊ូវយាងមក។ ហើយតើ កិច្ចការអ្វី ដែលព្រះយេស៊ូវបានធ្វើ? ទ្រង់បានហៅនាង។ ក្រឡេកមើល ជុំវិញ រហូត ទាល់តែទ្រង់ បានរកនាងឃើញ ហើយទ្រង់មានបន្ទូលថា “នាងមានបញ្ហា ឈាម ប៉ុន្តែវាបានឈប់ហូរហើយ។”

144 “ទ្រង់ដូចកាលពីម្សិលមិញ ថ្ងៃនេះ នឹងជារៀងរហូត។” “ចៅហ្វាយបានយាង មក និងហៅអ្នក។ ទ្រង់បានមក ហើយទ្រង់បានហៅ។ ទ្រង់បាន ហៅនាងឲ្យមាន សុខភាពល្អឡើងវិញ។”

145 ស្ត្រីម្នាក់នៅឯអណ្តូង ដែលយើងបាននិយាយកាលពីយប់មិញ ក្តីសង្ឃឹម ទាំងអស់ត្រូវបានបាត់បង់។ ប្រហែលជា ប្តីទីប្រាំរបស់នាងបានចាកចេញពី នាង ទៅ ហើយនាងទើបតែទទួលយកប្តីទីប្រាំមួយនៅយប់នោះ ហើយនាង—នាង មានការសង្ស័យតិចតួចចំពោះគាត់។ តាមសីលធម៌ នាងបានបាត់បង់ រួចទៅ ហើយ។ នាងចង់ក្លាយជាស្ត្រីដ៏ពិតប្រាកដ នាងមិនមានការសង្ស័យនាងបានអាន ពីព្រះគម្ពីរ។

146 ហើយនាងបានទៅជាមួយនៅទីនោះ ទៅរហូតដល់ម៉ោង១១ គត់។ នាងមិន អាចមកដល់នៅ ពេលព្រឹកព្រលឹមបានឡើយ នៅពេល ដែលស្ត្រីត្រឹមត្រូវមក។ ហើយពួកគេបានរៀងចំទឹកទូលនៅលើក្បាលរបស់ពួកគេ ជាមួយនឹងក្អម ហើយក៏ ចេញទៅ។ ដូច្នោះនាងមិនអាចមកជាមួយនឹងពួកគេបានឡើយ។ ពួកគេ ពួកគេ បានញែកចេញនៅថ្ងៃនោះ ត្រូវ និងខុសមិនអាចរួម បញ្ចូលគ្នាបានឡើយ។ ភាព អសីលធម៌ ស្ថិតនៅទីកន្លែងរបស់ពួកគេ ដូច្នោះ នាងមិនអាចមកជាមួយនឹង ពួកគេ បានទេ។ ពួកគេមិន អនុញ្ញាតឲ្យនាងមកជាមួយឡើយ។ ដូចនេះ បន្ទាប់ពីពួកគេ បានដងទឹក នឹងបាន ត្រឡប់ទៅវិញ...នាងក៏មកតាមក្រោយ។

147 ហើយបន្ទាប់មក នាងបានមកជាមួយនឹង ក្អមទូលនៅលើក្បាលរបស់នាង នាងបានទៅដោយមិនមានការសង្ស័យ កំពុងតែគិតថា “ឥឡូវនេះ បុរសដែលខ្ញុំ បានរៀបការជាមួយ ឬក៏បានតែអាបមួយយប់ទេ ខ្ញុំកំពុងតែសង្ស័យពីគាត់។ គាត់

គឺជាបុរសម្នាក់ គាត់ធ្វើការវិការគួរឲ្យអស់សំណើច។ ខ្ញុំ—ខ្ញុំមិនដឹងច្បាស់ អំពី គាត់ឡើយ។ ខ្ញុំមិនមានឱកាសទេ។ ខ្ញុំស្ថិតនៅក្រៅសង្គម។ ហើយខ្ញុំមិនអាច ចូលរួមជាមួយនឹងក្រុមជំនុំទាំងនោះឡើយ ពួកគេមិន...សូមមើលទៅពួកគេចុះ! ខ្ញុំ មិនដឹងថានឹងត្រូវធ្វើអ្វីទេ។ ខ្ញុំស្ថិតនៅក្នុងសេចក្តីទុក្ខព្រួយ។ ហើយខ្ញុំបានអាន ពី ព្រះគម្ពីរ ពិតប្រាកដណាស់ ថ្ងៃមួយ ព្យាករណ៍នោះ នឹងយាងមកឲ្យឃើញ។ ឥឡូវនេះ ខ្ញុំដឹងថាពួកគេបានអះអាងថាមិនមានរឿងដូច្នោះឡើយ ហើយ ប្រហែល ជាមួយរយឆ្នាំកន្លងផុតទៅ ឬមួយពាន់ឆ្នាំកន្លងផុតទៅ។ យើងកំពុងតែរង់ចាំអស់ រយៈពេលរាប់ពាន់ឆ្នាំ ហើយការនេះមិនទាន់កើតឡើងទៀត ដូចនេះយើងមិនបាន រង់ចាំទេឥឡូវ។ គ្រប់យ៉ាងគឺដូច្នោះ អូ ទេ យើង មានក្រុមជំនុំ នឹងអ្វីៗជាច្រើន។ យើងមិនត្រូវការអ្វីដូចនោះឡើយ។” ដូច្នោះ បន្ទាប់ មកនាងក៏បានដើរទៅទីកន្លែង នោះដោយកំពុងតែគិត។

148 អ្នកដឹងទេ នៅពេលអ្នកគិតអំពីទ្រង់ នោះគឺជាពេលទ្រង់បង្ហាញអង្គទ្រង់មក កាន់អ្នក។ ដូចដែលយើងបានទទួលនៅយប់មិញ។ នៅពេលពួកគេស្ថិតនៅតាម ផ្លូវទៅកាន់អេម៉ាស។

149 នៅពេលនាងបានគិតលើរឿងទាំងអស់នោះ នាងបានឮបុរសម្នាក់និយាយ “សូមឲ្យទឹកខ្ញុំផឹកផង។”

150 តើការនោះដូចម្តេចដែរ? នៅក្នុងពេលដឹងដ៏តរបស់នាង នៅពេលសីលធម៌ របស់នាងបានបាត់បង់ទៅ។ ប្រហែលជា ស្រ្តីដ៏ស្រស់ស្អាតម្នាក់នឹងត្រឡប់ទៅ តាមផ្លូវដើម្បីរស់បែបនោះ។ ពេលខ្លះ មិនមែនមកពីកំហុសរបស់ស្រ្តី នោះទេ គឺជា កំហុសរបស់ឪពុក ម្តាយរបស់នាង ដែលអនុញ្ញាតឲ្យនាងធ្វើ បែបនោះ។ ហើយ នៅទីនោះ នាងគឺបែបនេះ ប្រហែលជាទំលាក់សក់ចុះក្រោម នាងបាត់បង់អ្វីៗទាំង អស់ ខ្សោយនិងគ្មាននរណាម្នាក់រស់ជាមួយនាងឡើយ ក្មេងម្នាក់នេះ ប្រហែលជា មានរឿងអ្វីធ្ងន់ធ្ងរនៅពីក្រោយការនេះ។

151 យ៉ាងណាក៏ដោយ ខ្ញុំដឹងរឿងមួយ នាងបានអានព្រះគម្ពីរ ហើយនាង បានជឿ លើព្រះគម្ពីរ។ ហើយមានគ្រាប់ពូជតូចមួយបាន ដុះនៅក្នុងចិត្តរបស់នាង។ សូម និយាយ “ប្រសិនបើការនេះកើតឡើង ខ្ញុំនឹងដឹង។” នាងត្រូវបានកំណត់ទុកសំរាប់ ការនោះ។

152 ចូរក្រឡេកមើល ទៅកាន់លោកយូដាស កំពុងតែឈរនៅទីនោះ ហើយ ធ្វើ សកម្មភាពដូចដែលគាត់ធ្លាប់ធ្វើ។ មានភាពខ្មៅនៅក្នុងចិត្តរបស់គាត់។ ពន្លឺ បានកំពុង តែភ្លឺ នៅទីនេះនៅក្នុងកិច្ចការរបស់គាត់ ប៉ុន្តែនៅក្នុង ចិត្តរបស់គាត់ គាត់មិនបានជឿលើរឿងនេះទេ។ ទីនេះហើយ នាងបាន...ឃើញទេ ពន្លឺមិនអាច ទៅដល់ទីនោះទេ។ ប៉ុន្តែនៅទីនេះហើយ ដែលនាងបានជឿ នាងបានជឿពីការនេះ ប៉ុន្តែជីវិតរបស់នាងបានខ្មៅងងឹតទៅហើយ។ នៅពេលពន្លឺវាយចូល ភាពងងឹតនឹង ចេញក្រៅ។ ប៉ុន្តែនៅពេលពន្លឺឈប់នៅទីនេះ ភាពងងឹតគ្របបាំងទាំងអស់។ នោះ គឺជាភាពខុសគ្នា។

153 ឃើញទេ នាងកើតមកដើម្បីបំណងនោះ។ នាង—នាងនិយាយថា នៅពេល ទ្រង់ប្រាប់នាងថា នាងមានប្តីប៉ុន្មាននាក់ នាង...តើមានអ្វីកើតឡើង? នាងមាន ទាំងអស់ក្នុងពេលតែមួយ រំភើប ចូលចិត្ត។ នាងមានទុក្ខព្រួយ។ នាងបាន និយាយ ថា “លោកម្ចាស់ ខ្ញុំយល់ថា លោកពិតជាព្យាករណ៍មែន។ ខ្ញុំដឹងហើយថា នៅពេល ព្រះមេស៊ីយ៉ាងមក។ ទ្រង់នឹងធ្វើការទាំងនេះ។”

154 ក្រោយមក ទ្រង់បានហៅនាង។ បន្ទាប់មក ទ្រង់បានត្រាស់ហៅ នាង។ “ខ្ញុំ គឺជាទ្រង់ដែលកំពុងតែនិយាយជាមួយនាង” នាងបានស្គាល់ ដោយព្រះបន្ទូល របស់ព្រះជាម្ចាស់។ ទ្រង់បានហៅនាងចេញពីបាបឲ្យមានជីវិតវិញ។ ហើយ ឈ្មោះរបស់នាងកត់ទុកនៅក្នុងព្រះគម្ពីរហើយនាងទទួលបានជីវិតអស់កល្បនៅ ថ្ងៃនេះ។

155 ទ្រង់អាចត្រាស់ហៅ អ្នកតាមវិធីនេះដែរ ពីព្រោះទ្រង់ដូចកាលពីម្សិលមិញ ថ្ងៃនេះ និងជារៀងរហូត។ តែមួយ...

156 ត្រូវហើយ សីលធម៌របស់នាងបាន បាត់បង់ ប៉ុន្តែនាងបានដឹងថា ទ្រង់ មាន ការវិនិច្ឆ័យត្រឹមត្រូវ។ នាងបានដឹងថា ថានឹងមានព្រះមេស៊ី។ បន្ទាប់មក នៅពេល ព្រះយេស៊ូមានបន្ទូលថា “ខ្ញុំគឺជាទ្រង់ ខ្ញុំគឺជាទ្រង់” នាងបានដឹងថា គឺជាទ្រង់។

157 មានពេលមួយ ពួកសិស្សបានចុះទៅលើទូក ក្តីសង្ឃឹមទាំងអស់ត្រូវបាត់បង់។ ព្យុះ ពួកគេបានចាកចេញដោយមិនមានព្រះយេស៊ូ ហើយខ្យល់ព្យុះគឺគ្រាន់តែ —គ្រាន់តែ ដូចជានៅផ្ទះរបស់ឡាសារ។ ក្តីសង្ឃឹមទាំងអស់ត្រូវរលាយ។ កូនទូក ចាស់នោះ ត្រូវពេញដោយទឹក។ ហើយពួកគេបានកំពុងតែស្រែកឡើង នឹងយំ

ហើយប្រហែលជាអធិស្ឋាននឹងនៅតែបន្ត ហើយនឹងមានផ្នែកបន្ទោរព្រាកៗ ហើយ ទុកពេញ ដោយទឹក បង្គោលក្ដោងបានធ្លាក់ចុះ ច្រវ៉ាក់បាក់ ហើយពួកគេបានអោប គ្នាយំ។

158 ហើយនៅក្នុង ពេលងងឹតបំផុតនោះ បន្ទាប់មកព្រះយេស៊ូយាងមកជាមួយ។ ប៉ុន្តែទ្រង់ហាក់បីដូចជាស្រមោល ទៅកាន់ពួកគេ។ ទ្រង់មើលទៅគួរឲ្យខ្លាច ដូចជា ព្រះវិញ្ញាណ ហើយពួកគេបានស្រែកយំដោយភ័យខ្លាច។

159 នោះហើយជាបញ្ហាសព្វថ្ងៃនេះ។ ព្រះយេស៊ូ យាងមកនៅក្នុងពេលនៃ ភាព ងងឹតរបស់អ្នក ហើយអ្នកភ័យខ្លាចពីការនេះ។ អ្នកមិនដឹងថាជាអ្វីទេ។

160 ពួកគេមិនដឹងថាទ្រង់ជាអ្វីនោះទេ។ ពួកគេបាននិយាយថា “អូ ខ្មោចលង!” ពួកគេបានស្រែកឡើង។

161 ហើយបន្ទាប់មក ទ្រង់បានហៅពួកគេ ដោយមានបន្ទូលថា “កុំខ្លាចអី ខ្ញុំ ទេតើ។” នៅក្នុងពេលនៃភាពងងឹតនោះ ព្រះយេស៊ូយាងមកជាមួយ ជាជំនួយ ពួកគេ។ នោះគឺជាវិធីដែលទ្រង់តែងតែធ្វើ ពេលភាពងងឹតមកដល់។ បន្ទាប់មក ព្រះយេស៊ូយាងមក នឹងបើកសម្តែងពីអង្គទ្រង់ ហើយយាងទៅកាន់ពួកគេ។

លោកពេត្រុសនិយាយថា “ប្រសិនបើពិតជាទ្រង់មែន សូមបញ្ជាក់អោយខ្ញុំអាច ដើរលើទឹកទៅរកលោកផង។”

ព្រះយេស៊ូបានមានបន្ទូលថា “អញ្ជើញមក។”

162 អ្នកដឹងទេ សម្លាញ់? មិនយូរទេ ទ្រង់នឹងយាងមកកាន់អ្នកគ្រប់ គ្នានៅថ្ងៃ ចុងក្រោយ។ ឥឡូវរឺតើមិនចម្លែកទេឬដែលថាក្រុមជំនុំនឹងមានភាពងងឹតនេះម្តង ទៀត?

163 ខ្ញុំចង់និយាយនៅទីនេះបន្តិច។ វាមិនមែនជាគោលវិធីទេ។ ខ្ញុំគ្រាន់តែព្យាករណ៍ ប៉ុណ្ណោះ។ អ្នកដឹងទេ តើមានអ្វីកើតឡើង? ការនេះនឹងកើតឡើងនៅកន្លែង មួយ ឆាប់ៗនេះ សូមកត់ចំណាំ ពាក្យរបស់ខ្ញុំ គ្រប់និកាយទាំងអស់ នឹងរួមជាមួយ ក្រុមប្រឹក្សាអេកូម៉េនាឡិកាល់ (Ecumenical Council)។ ប្រសិនបើពួកគេមិនចូលរួមទេ ពួកគេមិនមានការគាំទ្រ ពីក្រុមប្រឹក្សាឡើយ។ ដូច្នេះហើយ នឹងមានការធ្វើពហិការ ហើយគ្មាន នរណាម្នាក់អាចទៅព្រះវិហារទាំងនេះ ឬក៏ ទៅចូលរួមជាមួយព្រះវិហារ ផ្សេងបានឡើយ លុះត្រាតែមានអ្វីសម្គាល់ពីក្រុមជំនុំ របស់អ្នក នោះអ្នកមិនអាច

ទិញ ឬលក់អ្វីបានឡើយ។ អ្នកឃើញការនេះទេ វាដូចកាលពីមុនចឹង វាកើតឡើង ម្តងទៀត ជាសញ្ញាមួយទៅកាន់សត្វនោះ។ ហើយក្រុមជំនុំ ពួកគេទទួលស្គាល់ថា ជាមនុស្សមានព្រះវិញ្ញាណគង់នៅជាមួយ។

164 ហើយអ្នកជាក្រុមពេនតេកុស្ត របៀបណាក៏ដោយនឹងទទួលស្គាល់វា។ អ្នក នឹងមានអារម្មណ៍ពីការនេះ។ នៅពេលក្រុមជំនុំរបស់អ្នក គ្រប់ផ្នែកទាំងអស់នៃ ពេន តេកុស្ត ហើយខ្ញុំមិនបាច់ហៅឈ្មោះរបស់អ្នកទៀតទេ ប៉ុន្តែអ្នកបាន ដឹងហើយ ឥឡូវនេះថាពួកគេជាអ្នកណា ពួកគេនឹងជួបការនេះ។ ពួកគេបានធ្វើ ទីបន្ទាល់ ថាពួកគេជាអ្វី។ ហើយនៅពេលអ្នកធ្វើបែបនោះ តើអ្នកនឹងត្រូវធ្វើអ្វី? អ្នកត្រូវតែ បោះបង់ការបង្រៀនពីផ្សាយដំណឹងល្អ នៃការជ្រមុជដោយ ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ អ្នកត្រូវតែបោះបង់គោលវិទ្យាព្រះគម្ពីរ។

165 ហើយក្រុមជំនុំ នឹងមិនគាំទ្រសម្រាប់ការនេះឡើយ។ គ្រីស្ទានដែលកើតជាថ្មី ពិតនិងស្លាប់មុន។ ពួកគេត្រូវបានព្រមាន ដោយព្រះបន្ទូល។ ពួកគេដឹងថាការនេះ នឹងកើតឡើង។ ត្រូវហើយ។

166 ហើយតើមិនចម្លែកទេ? ហើយនៅក្នុងពេលនៃភាពងងឹតនេះ បន្ទាប់មក ព្រះយេស៊ូវយាងមកជាមួយ និងត្រាស់ហៅពួកគេ ដោយមានបន្ទូលថា “កុំខ្លាចអី ខ្ញុំទេតើ។ ខ្ញុំនៅជាមួយអ្នក។ ខ្ញុំនៅទីនេះដើម្បីបើកសម្តែងពីព្រះបន្ទូល របស់ខ្ញុំ។” ដូចដែលទ្រង់គង់នៅទីនោះ ដូចនេះទ្រង់ក៏គង់នៅនាពេលឥឡូវនេះដែរ។ ទ្រង់បាន មានបន្ទូលថា ទ្រង់នឹងធ្វើកិច្ចការនោះ។ អូ ខ្ញុំអើយ! ព្រះយេស៊ូវ បានយាងមក និង ត្រាស់ហៅពួកយើង។

167 មានមនុស្សលឿងជាច្រើននៅទីនេះ គ្មានការសង្ស័យទេ ដែលពួកគេកំពុងតែ អង្គុយនៅទីនេះ ហើយគ្រូពេទ្យបានប្រាប់អ្នកថា គ្មាន—គ្មានសង្ឃឹមទេ សម្រាប់ អ្នក។ អ្នកប្រហែលជាស្ថិតនៅក្នុងពេលនៃភាពងងឹតបំផុត ប៉ុន្តែសូមចងចាំថា ព្រះយេស៊ូវបានយាងមក និងត្រាស់ហៅអ្នក។

168 ហើយថ្ងៃមួយ ថ្ងៃមួយ ព្រះយេស៊ូវនឹងយាងមក ហើយត្រាស់ហៅគ្រប់ឈ្មោះ ដែលបានកត់ត្រាទុកនៅក្នុងសៀវភៅជីវិតរបស់កូនចៀម។ ប្រសិនបើ អ្នកមិន មាន ឈ្មោះនៅទីនោះ ចូរដាក់ឈ្មោះអ្នក ឥឡូវ ដោយព្រោះទ្រង់នឹងយាងមក និងត្រាស់ហៅ។ សូម្បី តែអ្នកនៅក្នុងផ្នូរក៏ដោយ នឹងឮសំលេងរបស់ទ្រង់ និង មានជីវិតឡើងវិញ។ ចៅហ្វាយនឹងមក និងត្រាស់ហៅអ្នក។ ហើយខណៈពេល

ដែលទ្រង់កំពុងតែហៅនៅថ្ងៃនេះ ចម្លើយ និងការរៀបចំសំរាប់ថ្ងៃនោះគឺជាជំបុន មានរបស់ខ្ញុំ។

169 សេចក្តីសន្យានៃសម័យកាលនេះ ទ្រង់បានសន្យាថា ទ្រង់នឹងនៅទីនេះ។ កិច្ចការដែលទ្រង់បានធ្វើ ទ្រង់នឹងធ្វើម្តងទៀត ហើយម្តងទៀតព្រះយេស៊ូបានយាង មក និងត្រាស់ហៅអ្នក។

170 សូមយើងអានក្បាលចុះ។ ខ្ញុំប្រហែលជាមានប្រាំមួយទំព័រ ទៀតនៅទីនេះ ប៉ុន្តែខ្ញុំ—ខ្ញុំមិនអាចបន្តទៀតបានទេឥឡូវ។ សូមយើងអានក្បាលចុះ។ ខ្ញុំសន្យា នឹងឲ្យអ្នកចេញបានលឿនបន្តិច ហើយឥឡូវនេះ កន្លះម៉ោងទៅហើយ។

171 ឱព្រះវរបិតាដែលគង់នៅស្ថានសួគ៌ អូ ព្រះអម្ចាស់ សូមឲ្យការនេះ កើតឡើង ម្តងទៀត។ គ្រប់ការទាំងនេះដែលខ្ញុំបាននិយាយ “ព្រះយេស៊ូបានយាងមកនិង ត្រាស់ហៅអ្នក។” តើទ្រង់នឹងធ្វើអ្វី នៅពេលទ្រង់យាងមក? ទ្រង់ត្រាស់ហៅ។ ហើយសូមឲ្យការនេះកើតឡើងម្តងទៀត ព្រះជាម្ចាស់។ សូមឲ្យព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ យាងមកគង់នៅជាមួយនឹងមនុស្សគ្រប់គ្នានៅយប់នេះ ព្រះអម្ចាស់យេស៊ូនៅក្នុង សណ្ឋានជា—វិញ្ញាណ។ សូមទ្រង់យាងមកនៅយប់នេះ ហើយបង្ហាញអង្គទ្រង់ នឹងបើកសម្តែងពីអង្គទ្រង់ផ្ទាល់។ ដូចមនុស្សទាំង អស់នោះ របៀបដែលពួកគេជឿ យើងនឹងជឿដូចគ្នាដែរព្រះជាម្ចាស់អើយ។ មានមនុស្សជាច្រើននៅទីនេះ ប្រហែល មិនធ្លាប់មានឱកាសដូចពេលនេះទេ។ យើងសូម អធិស្ឋានថា ទ្រង់នឹងប្រទានឲ្យ ពួកគេម្តងទៀតនៅយប់នេះ។ ដោយយើងសូម សម្រាប់សិរីរុងរឿងនៃព្រះជាម្ចាស់ នៅក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូ។ អាម៉ែន។

172 ហ្នឹងហើយ ប្អូនស្រី ប៉ុន្តែសូមនៅតែបន្តជាមួយនឹងការនោះ។ នោះពិតជាល្អ។ សូមបន្តទៅចុះ។ អូ សូមសេចក្តីសុខសាន្តពិតដល់គ្រប់គ្នា។

173 តើអ្នកជឿថា ទ្រង់បានយាងមកទេ? ទ្រង់បានយាងមក។ តើទ្រង់នៅតែបន្ត ត្រាស់ហៅទេនៅពេលទ្រង់យាងមក? ឥឡូវ បើអ្នកគ្រាន់តែជឿតាម។ បើអ្នកគ្រាន់ តែជឿលើព្រះបន្ទូលព្រះជាម្ចាស់ ព្រះជាម្ចាស់និងទទួលអ្នក។

174 ឥឡូវសូមមើល ខ្ញុំមិនមានពេលដើម្បីអធិស្ឋានជាជួរនោះទេ។ តែខ្ញុំនឹង ហៅអ្នករាល់គ្នាមកអធិស្ឋាននៅខាងក្រៅនេះ នៅយប់នេះ ប្រសិនបើជាបំណង ព្រះហឫទ័យព្រះ។ អង្គព្រះយេស៊ូបានយាងមក។ ទ្រង់យាងមកដើម្បីបំពេញ

ព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់ នៅថ្ងៃចុងក្រោយ។ ហើយទ្រង់កាលពីមុនក៏ជាទ្រង់ថ្ងៃនេះដែរ។ តើអ្វីដែលលើកសម្តែង ឬក៏បញ្ជាក់ពីទ្រង់នៅពេលនោះ គឺជាថ្ងៃនេះ ដោយព្រោះ ទ្រង់នៅតែជាព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះជាម្ចាស់។ តើអ្នកជឿការនោះទេ? [ក្រុមជំនុំនិយាយថា “អាម៉ែន”—Ed។] ហើយព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះគឺយល់ ដោយគំនិត ជ្រួតជ្រាបទៅក្នុងចិត្ត។ ហើយវិធីដែលទ្រង់បានធ្វើនៅពេលនោះ គឺជាវិធីដែលទ្រង់តែងតែធ្វើ។ ទ្រង់មិនដែលប្រែប្រួលឡើយ។ ប្រសិនបើទ្រង់នឹង ធ្វើកិច្ចការនោះ នាពេលឥឡូវនេះ តើអ្នកនឹងជឿទ្រង់ទេ? តើការនេះនឹងធ្វើឲ្យអ្នកជឿ ទ្រង់ទេ?

175 អ្នកនៅខាងក្រៅនោះ ឥឡូវនេះសូមឲ្យខ្ញុំពិនិត្យសម្លឹងមើល និង មើលប្រសិនបើមាននរណាម្នាក់ដែលខ្ញុំស្គាល់ កំពុងអង្គុយនៅកន្លែងណាមួយនៅទីនេះ ខ្ញុំនឹងស្គាល់។

176 អ្នកនៅជុំវិញនេះទាំងអស់នៅកន្លែងនេះ ដែលមិនស្គាល់ខ្ញុំ សូមលើកដៃរបស់អ្នកឡើង អ្នកដឹងទេថាខ្ញុំមិនស្គាល់អ្វីទាំងអស់អំពីអ្នក ហើយអ្នកមានជំងឺសូមលើកដៃរបស់អ្នកឡើង។ ខ្ញុំសន្មតថា អ្នកទាំងអស់គ្នាគឺឈឺ។ ល្អណាស់ ឥឡូវអ្នកជឿ។ អ្នកគ្រាន់តែជឿដោយអស់ពីចិត្តរបស់អ្នក។ កុំសង្ស័យ។ ចូរមានជំនឿឡើង។ ជឿលើព្រះជាម្ចាស់។

177 ខ្ញុំសូមឲ្យអ្នកស្ងាត់និងអង្គុយចុះ។ សូមកុំដើរចុះឡើងនៅជុំវិញ ឥឡូវនេះសូមកុំ។ ឃើញទេ? ឃើញទេ? អ្នកទាំងអស់គឺ—គឺជាប្រលឹង រូបកាយ និងវិញ្ញាណ។ ហើយវិញ្ញាណរបស់អ្នក...និងព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធគឺ ជិតគ្នាណាស់។

178 តើមានប៉ុន្មានអ្នកនៅចាំប៉ុន្មានឆ្នាំកន្លងផុតទៅពីព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ នៅពេលខ្ញុំមកដល់ទីនេះ និងបានប្រាប់អ្នក? នៅពេលដែលខ្ញុំនាំមនុស្សដោយ ដៃរបស់ខ្ញុំ ទ្រង់បានប្រាប់ខ្ញុំថាការវិនិច្ឆ័យដ៏ត្រឹមត្រូវនេះនឹងមកដល់ ហើយនៅ តែបន្ត? តើអ្នកនៅចាំពីការនេះទេ នៅចាំការនោះទេ? ប៉ុន្តែទ្រង់បានមានបន្ទូលថា “ប្រសិនបើអ្នកអាចធ្វើឲ្យមនុស្សជឿអ្នក។” សូមចងចាំថ្ងៃរបស់ពួកគេ ប៉ុន្មានឆ្នាំ កន្លងទៅហើយ? [ក្រុមជំនុំនិយាយថា “អាម៉ែន”—Ed។] អ្នកត្រូវតែ ទទួលជឿ។

179 ខ្ញុំបានឃើញមនុស្សម្នាក់ ខ្ញុំជឿថាគឺនៅទីនេះ នៅកន្លែងប្រជុំគ្នាណាមួយ កំពុងតែអង្គុយនៅទីនោះ។ ហើយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ...ខ្ញុំបានកំពុងតែមើលគាត់នៅពេលខ្ញុំអធិប្បាយ។ គាត់គឺជាមនុស្សពិការម្នាក់។ គាត់មានឈើ ប្រគ់នៅក្រោមដៃរបស់គាត់។ ហើយគ្រាន់តែខ្ញុំចាប់ផ្តើមហៅគាត់ សារតាំងចាប់ផ្តើម ចូល

មកកាន់មនុស្សនោះ ជាស្រមោលខ្មៅមួយ។ ហើយខ្ញុំបានមើលវាដោយ ភ្នែករបស់ខ្ញុំផ្ទាល់។ គាត់បានក្រោកឈរឡើង និងបានដើរចេញទៅ។ គាត់នឹង នៅតែពិការ ឃើញទេ? ដូច្នោះហើយ គាត់ តើគាត់អាចជាបានយ៉ាងណានៅទីនោះ ប្រសិនបើគ្រាន់តែ—គ្រាន់តែ...ឃើញ? ប៉ុន្តែ ខ្ញុំមិនដឹងថាមកពីហេតុអ្វីទេ។ ខ្ញុំគិតថាគាត់ប្រហែលជាស្តាប់ខ្លាំងសត្រូវរបស់គាត់។ ប៉ុន្តែប្រសិនបើអ្នកឈរ នឹងមើលទៅកាន់ស្រមោលទាំងនោះ ឃើញទេការទាំងអស់នោះ ជាទម្រង់ហើយមើលពីរបៀប ដែលពួកវាធ្វើការ។ ឃើញទេ វាអាចធ្វើបាន។

180 ឥឡូវនេះខ្ញុំមិនអាចព្យាបាលអ្នកបានទេ។ បុរសដែលប្រាប់អ្នកនោះ គាត់អាចព្យាបាលអ្នកបានគាត់គឺខុសហើយ។ អ្នកបានជាសះស្បើយហើយ។ ប៉ុន្តែ ការនេះសម្គាល់ពីព្រះវត្តមាននៃព្រះយេស៊ូគ្រីស្ទ។ ពេលនេះ ប្រសិនបើម៉ាថា បានដឹងថា បើនាងបានជួបទ្រង់ម្តងទៀត នាងនឹងបានទទួលអ្វីតាមបំណងចិត្ត របស់នាង ដោយព្រោះទ្រង់បានបើកសម្តែងពីព្រះបន្ទូល មិនអាចជឿច្រើនទេនៅ យប់នេះ ដើម្បីជឿពីការនេះ? ពិតណាស់ យើងត្រូវតែជឿ។ ទ្រង់បានយាងមក។ ទ្រង់បានយាងមកទ្រង់បានយាងមកជាទម្រង់នៃវិញ្ញាណ។នោះហើយគឺជាទ្រង់។ ឥឡូវនេះសូមអ្នកអធិស្ឋាន។

181 ឃើញទេ នៅទីនេះ បើខ្ញុំមាននរណាម្នាក់ឈរទីនេះ នៅទីនេះជិតខ្ញុំ គ្រាន់—គ្រាន់តែអធិស្ឋាន បានឃើញមនុស្សជាច្រើនកំពុងអធិស្ឋាន នៅពេញ អាគារនេះ។ អ្នកគ្រាន់តែមើលពីការនេះ។ អ្នកមិនអាចនិយាយថា។ “និយាយថា ប្អូនប្រុស ប្រាណហាំ (Branham)...” ទេ លោក។ ខ្ញុំ—ខ្ញុំមិនអាចធ្វើ បានទេ មិនអាចលើសពីការស្រមៃរបស់អ្នកបានឡើយ។ ឃើញទេ? អ្នកស្រមៃ។ អ្នកព្រះជាម្ចាស់អាចឲ្យអ្នកយល់សប្តិ យល់សប្តិពីខ្ញុំ អ្នកជឿងការនោះទេ ប៉ុន្តែអ្នកមិនអាចធ្វើការនោះដោយខ្លួនអ្នកផ្ទាល់បានឡើយ។ អ្នកមិនអាចនិយាយថា “បងប្រុសប្រាណហាំ ខ្ញុំនឹងមានសុបិនមួយ គឺសុបិនពីអ្នកឥឡូវនេះ។” ពេលនេះ អ្នកមិនអាចធ្វើការនោះឡើយ។ ទាំងខ្ញុំក៏មិនអាចឃើញពីនិមិត្តនោះដែរ។ អ្នកដែលធ្លាប់ឲ្យក្តីស្រមៃទៅអ្នក នោះគឺជាអ្នកដែលត្រូវតែធ្វើវា។ ដូចគ្នាដែរគឺតាមរយៈនិមិត្ត។

182 ខ្ញុំបានឃើញបុរសម្នាក់កំពុងតែអង្គុយនៅទីនេះ នៅចុងនៃជួរនេះ ជាមួយនឹងជំងឺសន្លាក់ស្លឹង។ ប្រសិនបើគាត់ជឿដោយអស់ពីចិត្តរបស់គាត់ ព្រះជាម្ចាស់ នឹងព្យាបាលគាត់ពីជំងឺសន្លាក់ស្លឹង។ តើអ្នកជឿថាទ្រង់នឹងធ្វើការនេះទេ? កំពុងតែ

អង្គុយនៅទីនោះ បុរសជាន់ជាតិម៉ិចស៊ិកោ កំពុងតែអង្គុយនៅចុងនៃជួរនេះ តើអ្នកជឿការនេះទេ? ពិតណាស់លោក។

183 ស្ត្រីម្នាក់កំពុងតែអង្គុយជិតអ្នក គាត់ក៏មានជំងឺសន្លាក់ឆ្អឹងដែរ។ តើអ្នកជឿថា ព្រះជាម្ចាស់នឹងព្យាបាលអ្នកទេ? (តើ ការនេះអាចងើបឡើងវិញទេ? ខ្ញុំខ្លាចក្រែង ថាមនុស្សទាំងអស់មិនបានឮពីការនេះ។) អ្នកនឹងឮ? ប្រាកដណាស់។

184 ចុះក្មេងស្រីជនជាតិម៉ិចស៊ិកោម្នាក់ទៀតកំពុងតែអង្គុយជិតនាង? នាង កំពុង ឈឺចាប់ជាមួយនឹងបញ្ហាក្រពះ។ តើអ្នកជឿថា ព្រះជាម្ចាស់នឹង ព្យាបាល ក្រពះអ្នកទេក្មេងស្រី?

185 នាងទទួលបានហើយ។ នៅពេលដែលខ្ញុំបានឃើញពន្លឺធ្លាក់ចុះមក នោះ មាន ន័យថាការនោះនឹងកើតមានឡើយ។ គឺជាការនោះហើយ។ ការនេះបានរារាំង គាត់។ គឺមានការរិលរលំនៅជុំវិញនេះ...[ការសែតទទេEd។]...នោះហើយ គឺជា ការនេះ។ ឃើញទេ? នៅពេលដែល គាត់អាចរកឃើញជំនឿ! ឃើញទេ “មានរឿង ជាច្រើន ដែលគាត់មិនអាចធ្វើ បានដោយសារតែការមិនជឿ។”

186 ទីនេះគឺជាស្ត្រីម្នាក់កំពុងតែអង្គុយដោយការអធិស្ឋាននៅទីនេះ។ គាត់គឺមាន ភាពភ័យខ្លាច។ គាត់គួរតែ។ គាត់មានជំងឺមហារីក ពិតជាអាក្រក់ណាស់។ ខ្ញុំ មិន ស្គាល់អ្នកទេ ប៉ុន្តែព្រះជាម្ចាស់ស្គាល់អ្នក។ តើអ្នកជឿថា ព្រះជាម្ចាស់អាច ប្រាប់ខ្ញុំ អំពីជំងឺមហារីកនេះបានទេ ឬក៏អ្វីមួយផ្សេងទៀត? មើលមកខ្ញុំ។ មាន មនុស្សច្រើនណាស់ដែលកំពុងតែអធិស្ឋាននៅទីនេះ អ្នកឃើញទេ គឺជាអ្វីដែលខ្ញុំ កំពុងតែនិយាយ។ សូមមើលមកយើង។ ឥឡូវនេះបាទ អ្នកមិនមែនមកពីទីនេះ ទេ នេះមិនមែនជាផ្ទះរបស់អ្នកទេ។ អ្នកមកពីកន្លែងដែលគេ ហៅថា ផតធើរីល កាលីហ្វ័រញ៉ា (Porterville California) ពិតទេ។ តើអ្នកជឿ ថាព្រះជាម្ចាស់ អាច ប្រាប់ខ្ញុំថាអ្នកជាអ្នកណាទេ? ទ្រង់ស្គាល់អ្នក។ ឈ្មោះរបស់ អ្នកគឺ វិន ថាម (Wintham)។ ពិតទេ។ ឥឡូវនេះសូមជឿ ហើយជំងឺមហារីក នឹងចាកចេញ ពីខ្លួនរបស់អ្នក។ ប្រសិនបើអ្នកហ៊ានជឿ! គឺនោះហើយជាអ្វីដែលព្រះចង់អ្នកធ្វើ។ “ប្រសិនបើអ្នកហ៊ានជឿ!”

187 តើអ្នកមិនជឿ ដោយអស់ពីចិត្តរបស់អ្នកទេឬ? នរណាម្នាក់នៅពេលនេះ នៅទីនេះ អ្នកមិនជឿទេឬ? ព្រះយេស៊ូវបានយាងមក និងត្រាស់ហៅអ្នក។ ទ្រង់ កំពុងតែត្រាស់ហៅអ្នកពីសេចក្តីស្លាប់ ទៅជីវិត ពីជំងឺ ទៅជាសុខភាពល្អ។

188 នេះគឺជាបុរសម្នាក់កំពុងតែអង្គុយនៅពីក្រោយនេះ ដាក់ក្បាលចុះ កំពុងតែអធិស្ឋាន។ គាត់ពិតជាមិនមែនអធិស្ឋានសម្រាប់ខ្លួនរបស់គាត់ឡើយ គាត់គឺកំពុងតែអធិស្ឋានសម្រាប់អ្នកផ្សេងៗ។ គឺជា—ក្មេងស្រីម្នាក់។ គឺជាកូនស្រីរបស់គាត់។ តើអ្នកជឿទេ លោក? អ្នកមានបញ្ហាជាមួយនឹងជើង របស់អ្នក។ អ្នកមានបញ្ហាជាមួយនឹងជង្គង់របស់អ្នក។ ពិតទេ? មិនចាំបាច់យំទេ នោះគឺជាទ្រង់ដែលអង្គុយនៅជិតអ្នក។ កូនស្រីរបស់អ្នកគឺនៅក្នុងមន្ទីរពេទ្យ តើមិនមែននាងទេឬ? គឺជាជំងឺរបេង។ អ្នកជឿទេ? តើអ្នកជឿទេ? ព្រះយេស៊ូយាងមក និងត្រាស់ហៅនាង។ តើអ្នកជឿ ក្នុងនាមជាឪពុករបស់នាងទេ? តើអ្នកនឹង? ទ្រង់នឹងទៅ លេងនាងនៅយប់នេះ ហើយនឹងអ្នក។ សូមឲ្យបានសម្រេច។

189 នេះគឺជាក្មេងប្រុសម្នាក់ ក្មេងប្រុសដែលមានមុខប្រផេះ។ គាត់គឺកំពុងតែទទួលការរឿងចាប់ជាមួយនឹងជំងឺសើស្បែក នឹងជំងឺហឺត ក្មេងប្រុស ជនជាតិ មិចស៊ិចហ្គេម្កាក់ គឺជាក្មេងប្រុស ជនជាតិមិចស៊ិចហ្គេម្កាក់ កំពុងតែអង្គុយទីនេះ។ គាត់មិន មែនមកពីទីនេះទេ។ គាត់គឺមកពីសាន់ដោស(San Jose)។ តើអ្នកជឿទេ កូនប្រុស? រឿងមួយផ្សេងទៀត ឪពុករបស់អ្នកគឺនៅទីនេះជាមួយអ្នក។ គាត់គឺជាមន្ត្រីម្នាក់។ ពិតទេ? តើអ្នកជឿថាព្រះជាម្ចាស់អាចប្រាប់ខ្ញុំ តើអ្នកមានឈ្មោះអ្វីទេ? តើនឹងធ្វើឲ្យអ្នកមានជំនឿកាន់តែខ្លាំងទេ? ឈ្មោះរបស់អ្នកគឺ រ៉ូប៊ីន (Reuben)។ ឥឡូវជឿទេ? អីម ហឹម។ ព្រះជាម្ចាស់នឹងធ្វើកិច្ចការទាំងអស់សម្រាប់អ្នក។

190 អង្គព្រះយេស៊ូបានយាងមក និងត្រាស់ហៅអ្នក។ អូ អ្នកមានបាប អូ អ្នកមានជំងឺ តើអ្នកមិនឃើញព្រះយេស៊ូ បើកសម្តែងនៅក្នុងមនុស្ស រវាងអ្នកជឿទេឬ? ទ្រង់បានយាងមក ដើម្បីត្រាស់ហៅកូនប្រុសស្រី របស់ទ្រង់ដែល ឲ្យបានជាសះស្បើយ។ ទ្រង់បានយាងមកដើម្បីត្រាស់ហៅ អ្នកមាន បាបឲ្យផ្លាស់ប្តូរ។ អ្នកបែរចេញ សមាជិកក្រុមជំនុំ ព្រះយេស៊ូបានយាងមក និងត្រាស់ហៅអ្នក។

191 តើអ្នកជឿការនេះទេ? តើអ្នកជឿការនេះ ដោយព្រោះអ្នកត្រូវការឥឡូវនេះទេ? ប្រសិនបើអ្នកជឿ សូមលើកដៃរបស់អ្នកឡើង សូមនិយាយថា “ខ្ញុំជឿសម្រាប់តម្រូវការរបស់ខ្ញុំ។” បន្ទាប់មកសូមក្រោកឈរឡើងឥឡូវនេះ នឹងទទួលយកការនេះ។ ព្រះយេស៊ូបានយាងមក និងត្រាស់ហៅអ្នក។ ហើយទោះអ្នកជានរណា អ្វីក៏ដោយ ដែលអ្នកត្រូវការ ព្រះយេស៊ូយាងមក និងត្រាស់ហៅអ្នក។ ទ្រង់គឺនៅដដែលម្សិលមិញ ថ្ងៃនេះ និងជារៀងរហូត។

192 ស្រ្តីម្នាក់នោះបានដើរចូលទៅក្នុងទីក្រុង ហើយបាននិយាយថា “សុំមកមើល បុរសម្នាក់ជាអ្នកដែលមានប្រសាសន៍ប្រាប់ខ្ញុំ ពីកំហុសរបស់ខ្ញុំ។” អ្នកមិនចូលទៅក្នុងទីក្រុងទេឬ? អ្នកមក នឹងឃើញពីការនេះ ខ្លួនរបស់ អ្នកផ្ទាល់ ដូចនេះ ព្រះយេស៊ូវបានយាងមក និងត្រាស់ហៅអ្នក។

193 សូមលើកដៃឡើង ហើយសរសើរទ្រង់និយាយថា “ព្រះអម្ចាស់ យេស៊ូវ ខ្ញុំគឺជា មនុស្សមានបាប សូមអត់ទោសឲ្យខ្ញុំ។ ខ្ញុំជាអ្នកបែរចេញ ព្រះអម្ចាស់អើយ។ សូម នាំខ្ញុំមកវិញ។ ខ្ញុំត្រូវការព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ បំពេញខ្ញុំ។ ខ្ញុំមានជំងឺ សូមព្យាបាល ខ្ញុំ។ ខ្ញុំពិការ សូមឲ្យខ្ញុំជាឡើងវិញ។” ព្រះយេស៊ូវបាន យាងមក និងត្រាស់ហៅអ្នក។ សូមលើកដៃឡើងឥឡូវនេះ នឹងសរសើរតម្កើង ទ្រង់។ អាម៉ែន។

194 (សូមឲ្យយើងនូវបទភ្លេងមួយនៅទីនេះ: “ខ្ញុំនឹងសរសើរតម្កើងទ្រង់ ខ្ញុំនឹង សរសើរតម្កើងទ្រង់។” តើអ្នកដឹងទេ? ខ្ញុំនឹងសរសើរតម្កើងទ្រង់។ អ្នកដឹងពីការនោះ មែនទេ?)

តើអ្នកជឿទេ?

ខ្ញុំនឹងតម្កើងទ្រង់ ខ្ញុំនឹងសរសើរទ្រង់
អូ សូមតម្កើងកូនចៀមដែលស្លាប់ជំនួសអ្នកមានបាប
ថ្វាយសិរីរុងរឿងដល់ទ្រង់ គ្រប់គ្នា
ដ្បិតឈាមទ្រង់សម្អាតស្នាមប្រឡាក់។

195 តើអ្នកស្រឡាញ់ទ្រង់ទេ? ឥឡូវនេះ តើអ្នកនឹងមិនច្រៀងចម្រៀង ទៅកាន់ទ្រង់ ខណៈពេលដែលទ្រង់គង់នៅទីនេះឬ? ទ្រង់គឺជាវិញ្ញាណដែលធ្វើចលនានៅជុំវិញ ពេញអាគារនេះ។ ទ្រង់ជ្រាបពីជម្រៅចិត្តរបស់អ្នក ជ្រាប ពីអ្វីទាំងអស់របស់អ្នក។ សូមច្រៀងចម្រៀងពីការនេះទៅកាន់ទ្រង់ដោយអស់ពីចិត្តរបស់យើង។

ខ្ញុំនឹងតម្កើងទ្រង់(សូមលើកដៃនៅពេលអ្នកសរសើរតម្កើង)
ខ្ញុំ...(ឥឡូវនេះសរសើរតម្កើងទ្រង់)...សរសើរតម្កើងទ្រង់
អូ សូមតម្កើងកូនចៀមដែលស្លាប់ជំនួសអ្នកមានបាប
អូ ថ្វាយសិរីរុងរឿងដល់ទ្រង់ គ្រប់គ្នា
ដ្បិតឈាមទ្រង់សម្អាតស្នាមប្រឡាក់។

196 ឱ ស្រ្តីអើយ អ្នកអង្គុយនៅលើកោអីមានកង់ ប្រសិនបើអ្នកមានជំនឿជាងនេះ បន្តិចនៅពេលនេះ។ “ខ្ញុំ...”ខ្ញុំនឹងសាកល្បងម្តងទៀត។ ខ្ញុំកំពុងតែរង់ ចាំអ្វីមួយ។

ខ្ញុំនឹងតម្កើងទ្រង់ ខ្ញុំនឹងសរសើរទ្រង់
អូ សូមតម្កើងកូនចៀមដែលស្លាប់ជំនួសអ្នកមានបាប
ថ្វាយសិរីល្អដល់ទ្រង់ គ្រប់គ្នា
ដ្បិតឈាមទ្រង់សម្អាតស្នាមប្រឡាក់។

197 ឥឡូវនេះ ខណៈពេលដែលយើងនឹងច្រៀងម្តងទៀត ដើរជុំវិញ កាន់ដៃ ម្នាក់ទៀតខណៈពេលយើងកំពុងច្រៀង ច្រៀង “ខ្ញុំនឹងតម្កើងទ្រង់។” សូមចូលរួមគ្នា នាពេលឥឡូវនេះ។

ខ្ញុំនឹងតម្កើងទ្រង់ ខ្ញុំនឹងសរសើរទ្រង់
អូ សូមតម្កើងកូនចៀមដែលស្លាប់ជំនួសអ្នកមានបាប
ថ្វាយសិរីល្អដល់ទ្រង់ គ្រប់គ្នា
ដ្បិតឈាមទ្រង់សម្អាតស្នាមប្រឡាក់។

198 ឱ មិត្តអ្នកមានបាបអើយ តើអ្នកមិនដើរមកទីនេះទេឬអី? សូមចូលមក ហើយ សរសើរតម្កើងដល់ទ្រង់ អ្នករាល់គ្នាអើយ។ គ្រប់មនុស្សទាំងអស់ដែលចង់សារភាព ថាទ្រង់ជា ព្រះសង្គ្រោះ។ នៅក្នុងព្រះវត្តមានរបស់ទ្រង់ ខណៈពេលដែលមនុស្ស បរិសុទ្ធកំពុងតែថ្វាយបង្គំដោយ ព្រះវិញ្ញាណ តើអ្នកមិនចូលមក ហើយឈរនៅ ទីនេះទេឬអី? និយាយ “ខ្ញុំចង់ធ្វើទីបន្ទាល់នៅយប់នេះ។ ខ្ញុំចង់ថ្វាយសិរីរុងរឿងដល់ ទ្រង់។ ខ្ញុំចង់ចូលមក។ ខ្ញុំមិនមានភាពអៀនខ្មាស់ដោយសារទ្រង់ឡើយ។ ខ្ញុំ ចង់ឲ្យ លោកីយដឹងថា ខ្ញុំទុំទូលយកទ្រង់ជាព្រះសង្គ្រោះរបស់ខ្ញុំ នៅទីនេះនៅក្នុងវត្តមាន ទ្រង់។” សូមចូលមកនៅពេលយើងកំពុងច្រៀង។

ខ្ញុំនឹងតម្កើងទ្រង់(តើអ្នកមិនចូលមកទេឬ?) ខ្ញុំនឹងតម្កើង
ទ្រង់
អូ សូមតម្កើងកូនចៀមដែលស្លាប់ជំនួសអ្នកមានបាប
អូ ថ្វាយសិរីល្អដល់ទ្រង់ គ្រប់គ្នា
ដ្បិតឈាមទ្រង់សម្អាតស្នាមប្រឡាក់។

199 អូ គឺបែបហ្នឹងហើយ ស្រ្តីអើយ សូមចូលមកទីនេះ។ តើមានអ្នកផ្សេង ទៀតនឹង ចូលមកនៅក្នុងព្រះវត្តមានរបស់ព្រះគ្រីស្តទេ? សូមចូលមកកាន់ ទីនេះ បងប្អូនស្រី ឈរនៅទីនេះ។

200 អ្នកផ្សេងទៀតដែលចង់ឲ្យទ្រង់ក្លាយជាព្រះសង្គ្រោះនាពេលឥឡូវនេះ សូមកុំ ខ្មាស់អៀនឡើយ។ ទ្រង់បានមានបន្ទូលថា“ត្បិតអ្នកណាដែលមានសេចក្តីខ្មាស ដោយព្រោះខ្ញុំនិងពាក្យខ្ញុំ នោះកូនមនុស្សក៏មានសេចក្តីខ្មាសដោយព្រោះអ្នកនោះ ដែរ នៅមុខព្រះវរបិតានិងពួកទេវតាបរិសុទ្ធផង។” ប្រសិនបើអ្នកមិនខ្មាស់អៀន ចំពោះទ្រង់នៅពេលឥឡូវនេះ ហើយអ្នកចង់ បានទ្រង់ជាព្រះសង្គ្រោះ របស់អ្នក ខណៈពេលទ្រង់គង់នៅទីនេះ! អ្នកនឹងឃើញទ្រង់។ នោះគឺជាការល្អ ឥតខ្ចោះ ព្រះបន្ទូលផ្ទាល់ នឹងធ្វើឲ្យដឹង។ សូមចូលមកនៅពេលអ្នកបរិសុទ្ធ កំពុងថ្វាយបង្គំ នៅពេល ឥឡូវនេះ។ តើអ្នកមិនចូលមកទេឬអី?

201 សូមព្រះជាម្ចាស់ប្រទានពរ លោក។ ទីនេះមានស្រ្តីចំណាស់ ម្នាក់បានចូល មក ចូលដល់សម័យកាលពិតប្រាកដ។ តើអ្នកមិនចូលមកទេឬអី?

ខ្ញុំនឹង...(ច្រៀងឥឡូវ)...ខ្ញុំនឹងតម្កើង...

202 ពិតជាត្រឹមត្រូវណាស់ ក្មេងៗ សូមចូលមកជុំវិញនេះ។ គ្រាន់តែសរសើរ តម្កើង។ សូមព្រះជាម្ចាស់ប្រទានពរ ស្រ្តីអើយ គឺជាវិធីដែលត្រូវធ្វើ។ សូមព្រះ ប្រទានពរដល់ ក្មេងម្នាក់ នេះ។

...ស្លាប់ជំនួសអ្នកមានបាប
ថ្វាយសិរីរុងរឿងដល់ទ្រង់ គ្រប់គ្នា
ដ្បិតឈាមទ្រង់សម្អាតស្នាមប្រឡាក់។

203 ខណៈដែលទ្រង់កំពុងតែមកកាន់មនុស្សទាំងអស់នេះ តើមិនមានអ្នកណា ផ្សេងទៀតចូលមកទេឬ? អ្នកបែរចេញ តើអ្នកនឹងមក ហើយនិយាយថា “ខ្ញុំមាន ការខ្មាស់អៀនពីជីវិតរបស់ខ្ញុំ”? ទ្រង់គឺនៅទីនេះ។ អ្នកជឿថាខ្ញុំគឺជាអ្នកបម្រើរបស់ ព្រះទេ? សូមលើកដៃរបស់អ្នកឡើង។ មូលហេតុ ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្តគង់នៅកណ្តាល ចំណោមយើង។ តើអ្នកមិនចូល មកទេឬ?

សូមថ្វាយសិរីរុងរឿងដល់ទ្រង់...(តើអ្នកមិនចូលមក ថ្វាយ
សិរីរុងរឿងដល់ទ្រង់?)...គ្រប់គ្នា
ដ្បិតឈាមទ្រង់សម្អាតស្នាមប្រឡាក់...

204 ម៉ាថា តើកំពុងតែចូលមក ឬក៏អ្នកចូលទៅអង្គុយនៅក្នុងផ្ទះ ជាមួយនឹងនាង
ម៉ារី? តើអ្នកនឹងត្រឡប់ទៅចូលរួមជាមួយនឹងក្រុមពួកនោះវិញឬទេ ហើយនិយាយ
ថា “អូ ក្រុមជំនុំរបស់ខ្ញុំ មិនជឿរបៀបនេះទេ” នៅពេលព្រះ គ្រីស្ទបើកសម្តែង?
តើអ្នកនឹងត្រឡប់ទៅវិញហើយនិយាយថា ឬក៏អ្នកនឹង ចាកចេញ? “បាទ ខ្ញុំនឹង
ប្រាប់អ្នកនៅពេលខ្ញុំ...” ទេ? ថ្ងៃនេះ គឺជាពេល។ សេចក្តីស្លាប់នៅជុំវិញអ្នក ដូចជា
កូនស្រីរបស់លោក លោកយ៉ែរ៉ូស។

205 សូមចូលមក! អ្នកបែរចេញអើយ សូមចូលមកឥឡូវ។ អ្នកមានបាបសូមចូល
មកពេលនេះ។ ដល់ពេលហើយ។ ព្រះយេស៊ូបាន យាងមក និងត្រាស់ ហៅអ្នក។
ទ្រង់កំពុងតែហៅអ្នក។ អ្នកនិយាយថា “តើខ្ញុំដឹងដោយ របៀបណា?” ទ្រង់កំពុងតែ
ប្រើសម្លេងរបស់ខ្ញុំ។ ប្រសិនបើទ្រង់ប្រើសម្លេងរបស់ខ្ញុំ ដើម្បីប្រាប់ ដល់អ្នកមានជំងឺ
អ្នកមានទុក្ខវេទនា នឹងគ្រប់រឿងទាំងអស់ តើអ្នក មិនដឹងថា ទ្រង់កំពុងតែ ត្រាស់
ហៅអ្នកមានបាបទេឬអី? សូមចេញមក! ចេញឥឡូវនេះ នេះគឺជាពេលចុងក្រោយ
បំផុត ដែលអ្នកមិនធ្លាប់មានពីមុន មក។

206 មានរឿងមួយទៀត មានមនុស្សនៅទីនេះផ្សេងទៀតគួរតែចូលមកសម្លាញ់។
ខ្ញុំមិនធ្វើឲ្យអ្នកខ្មាស់គេទេ ដែលហៅអ្នកចេញមកដូចនេះ។ នោះមិន ត្រឹមត្រូវ
ទេ។ ប្រសិនបើពេលខ្លះ អ្នកប្រហែលជា...ជាពួកជំងឺស៊ីបានគិតថាពួកគេបាន
សង្គ្រោះ ប៉ុន្តែពួកគេមិនបានសង្គ្រោះទេ។ អ្នកកំពុងតែគិតរឿងដូចគ្នា។ សូមចូល
មកនៅពេលនេះ។

207 សូមប្រាកដ! កុំ កុំទទួលយកតែឱកាសពាក់កណ្តាលផ្លូវ។ ប្រសិនបើ មានការ
សង្ស័យតិចតួចនៅក្នុងចិត្តរបស់អ្នក សូមកុំឲ្យបាត់បង់ឱកាសឡើយ។ សូម
ចូលមកឥឡូវនេះ។ ឥឡូវនេះដល់ពេលហើយ ពេលនេះខណៈ ពេលដែល
ប្រភពទឹកជុំសបានបើកចំហ ខណៈពេលដែល ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ គង់នៅ
ទីនេះ។ ព្រះយេស៊ូបានយាងមក។ ការសង្ស័យតិចតួចនោះ គឺជាអ្វីដែល ទ្រង់
មានបំណងចង់ប្រាប់អ្នក “អ្នកមានការសង្ស័យ។” សូមបោះបង់វាទៅ។ សូមចូល

មកពេលនេះ។ ព្រះយេស៊ូបានយាងមក និងត្រាស់ហៅអ្នក។ ត្រូវហើយ សូមនៅតែ
បន្តមក បន្តមកទៀត។

ខ្ញុំនឹងតម្កើងទ្រង់ ខ្ញុំនឹងតម្កើងទ្រង់ (តើអ្នកមិនចូលមកសន្យា
ជាមួយទ្រង់ទេឬ?)
សូមតម្កើងកូនចៀមដែលស្លាប់ជំនួសអ្នកមានបាប
ថ្វាយសិរីរុងរឿងដល់ទ្រង់ គ្រប់គ្នា
ដ្បិតឈាមទ្រង់សម្អាតស្នាមប្រឡាក់។

208 ឥឡូវនេះ ខណៈអ្នកមានបាបកំពុងតែមក ដើម្បីប្រាប់ទ្រង់ សូមឲ្យមនុស្ស
ទាំងអស់ថ្វាយសិរីរុងរឿងដល់ ទ្រង់ដូចដែលយើងច្រៀងនាពេលនេះ។ សូមលើក ដៃ
ឡើង ដើម្បីសរសើរទ្រង់នៅពេលនេះ ទាំងអស់គ្នា។

ខ្ញុំនឹងតម្កើងទ្រង់ ខ្ញុំនឹងតម្កើងទ្រង់
សូមតម្កើងកូនចៀមដែលស្លាប់ជំនួសអ្នកមានបាប!

209 គ្រាន់តែថ្វាយការសរសើរដល់ទ្រង់! អ្នកនៅជុំវិញនេះ សូមអធិស្ឋាន សុំទ្រង់
ដើម្បីអត់ទោសដល់អ្នក។ នោះជាអ្វីដែលទ្រង់នឹងធ្វើ។ ព្រះយេស៊ូ បានយាងមក
និងបានត្រាស់ហៅអ្នក។ សូមព្រះប្រទានពរដល់អ្នក។



បន្ទាប់ពីព្រះយេស៊ូវបានយាង មក និង បានត្រាស់ហៅ KHM64-0213

(Then Jesus Came And Called)

សារដែលធ្វើឡើងដោយបងប្រុស William Marrion Branham នេះ ត្រូវបានចែកចាយនៅល្ងាច ថ្ងៃ ព្រហស្បតិ៍ ថ្ងៃទី 13 កុម្ភៈ 1964 នៅ Elliott Auditorium, Tulare, California, U.S.A។ រាល់ការ ខិតខំត្រូវបានធ្វើឡើង ដោយការផ្ទៀងផ្ទាត់យ៉ាងត្រឹមត្រូវ ជាសារសម្លេងចេញពីខ្សែអាត់ថត ចម្លង និង បោះពុម្ពដោយរក្សាសិទ្ធិពីភាសាអង់គ្លេស។ ការបក ប្រែជាភាសាខ្មែរនេះ គឺត្រូវបានបោះពុម្ព និង ចែកចាយ ដោយ សម្លេងព្រះជាម្ចាស់ដែលបានថតទុក។

KHMER

©2020 VGR, ALL RIGHTS RESERVED

VOICE OF GOD RECORDINGS

P.O. Box 950, JEFFERSONVILLE, INDIANA 47131 U.S.A.

www.branham.org

ការរក្សាសិទ្ធិ

សៀវភៅនេះត្រូវបានរក្សាសិទ្ធិ។ សៀវភៅនេះអាចថតចម្លង បានជា
ការប្រើប្រាស់ផ្ទាល់ខ្លួន ដោយសេរី ឥតគិតថ្លៃ ដើម្បីផ្សព្វផ្សាយ
ដំណឹងល្អអំពីព្រះយេស៊ូគ្រីស្ទ។ សៀវភៅនេះ មិនអាចលក់ ផលិតជា
ទ្រង់ទ្រាយធំ យកទៅដាក់ក្នុងវេបសាយ លក់តាមប្រព័ន្ធអេឡិចត្រូនិក
ត្រូនីក ឬ បកប្រែ ដោយគ្មានការអនុញ្ញាតិពី វ៉ែស អូហ្វ ហ្គត់ វីខខតឌីង
(VOICE OF GOD RECORDINGS®)ឡើយ។

សម្រាប់ទំនាក់ទំនងបន្ថែម និង ឬសម្រាប់តម្រូវការទាក់ទងនឹង
ឯកសារសូមទំនាក់ទំនង៖

វ៉ែស អូហ្វ ហ្គត់ វីខខតឌីង (VOICE OF GOD RECORDINGS)

P.O. Box 950, JEFFERSONVILLE, INDIANA 47131 U.S.A.

WWW.BRANHAM.ORG